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Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 19/03/2014 17:37
_____________________________________

Alkoholismus přece nemusí být tak fatální záležitostí. Tu z něj dělá jen MUDr. Nešpor svými hláškami,
že každý, kdo vypije denně sklenici piva, je alkoholik. 

Jakýkoli fanatismus je mi na hony vzdálen... nenávidím jej. Podle Nešpora chlastám. Jsem notor. Možná
na léčení. Jo, cucnu si, skoro každý den, a je mi to jedno. Pokud tedy můžu. Nemusím jet autem. Za
volant zásadně sedám čistý. Jízdu pod vlivem považuji za tabu. Ne že bych byl tak uvědomělý, to vůbec,
jezdil bych klidně ožralý, ale platit třicet tisíc pokuty a přijít na rok o papíry, to mi za to opravdu nestojí.
Je mi jednašedesát let. Chlastám celý život. Proč bych s tím měl najednou přestat?  

Abych se dožil Alzheimera, jako moje máma, abstinentka, které je dnes jednadevadesát a ani mě už
nepoznává? 
Ne, přátelé, za to děkuji. Raději zdechnu dřív na cirhózu jater, na rakovinu slinivky břišní. Pro mě i pro
mé nejbližší to bude šetrnější a rychlejší způsob odchodu ze života.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Peťo - 19/03/2014 19:40
_____________________________________

...tak chlastaj ďalej, neviem, prečo tu píšeš...na zdravie!!!

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil petrch - 19/03/2014 19:47
_____________________________________

zum wohl :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Pavla 7 - 19/03/2014 19:56
_____________________________________

:laugh:  B)  si to užij Jirko, lidé umírají i přirozenou smrtí, ale budiž cirhóza pokud myslíš ;)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Luděk - 19/03/2014 20:06
_____________________________________

S názorem Jirky bych do jisté míry souhlasil. Taky nemám rád jednostranné názory. Taky si cucnu
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často, skoro denně, a přestávat nechci, maximálně omezit. Hej hola hej hola, kdo pařil je mrtvola, kdo
nepařil umřel taky, a tak pořád dokola!

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 19/03/2014 20:25
_____________________________________

Každý si myslí, že rakovina je tou nejhorší nemocí, na kterou se umírá. Zdaleka není. Třeba taková
CHOPN - chronická obstrukční plicní nedostatečnost. Pomalé udušení zaživa. To se ovšem týká téměř
výhradně kuřáků. Zajímavé, že proti kouření se zdaleka nezvedá taková vlna hysterie, jako proti
alkoholismu. A i když člověk nebude kouřit, pít, "vyhraje" na sklonku života postupné umírání na sešlost
věkem. Eutanazie, která by mu odchod, jako nemocnému psovi ulehčila, neexistuje. Bude se trápit,
hrozně a nedůstojně trápit dlouhá léta, než konečně zhebne. Není lepší a příjemnější se předtím
uchlastat?  :laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Danny - 19/03/2014 20:59
_____________________________________

Klidně se uchlastej, ale nás tady nech řešit, co chceme! 
Danny

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Karel Preisler - 20/03/2014 01:37
_____________________________________

Ahoj Jirko. Pokud nechápeš co tu řešíme, přečti si název stránek a možná pochopíš. Já zase nechápu,
proč tyto stránky čteš, když jak sám říkáš, s alkoholem problém nemáš. Já například nemám cukrovku a
nikdy by mě nenapadlo něco si o této nemoci přečíst. Jinak všem hezký den.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Pavla 7 - 20/03/2014 06:16
_____________________________________

Jirko ty absolutně nevíš o čem tu mluvíš - ? 
Jak můžeš napsat lidem tady co potřebují podporu, že bude někdo umírat a scházet jak pes? To ti přijde
lidské? 
Pracuji se starými lidmi, ano někteří jsou "mimo", ale někteří NE. 
A jestli se ti líbí prožít tvůj život napůl chcíplej, protože nevíš jakou děláš uvnitř tělu paseku, nevnucuj
nám to jo. 
Na autobus doběhnu, dám bazén pod vodou, mám ráda aktivní život. 
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Sorry ale s chlastem a u mě teda ani kouřením se to neslučuje. 
Jsou lidi co se mají rádi a nemusí huntovat svá těla aniž by byli ŠŤASTNÝ.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil ko.marti - 20/03/2014 07:53
_____________________________________

Lidičky nerozčilujte se, Jiřík bude nejspíš provokatér nebo si neví se sebou rady  tak plácá nesmysly. 

Krásný den všem! :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Veru - 20/03/2014 20:10
_____________________________________

Ko.Marti má pravdu....nemá cenu reagovat a zbytečně se rozčilovat.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil petrch - 20/03/2014 20:56
_____________________________________

Nemá cenu reagovat na někoho, kdo neví o čem blábolí

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 21/03/2014 12:05
_____________________________________

Ale nejsem provokatér. Jen mám rád chlast.  :laugh:  A proč ne? Vždyť je to stejně přirozené, jako mít
rád sex. Ćlověk, ať už chce, či nikoli, je takové malé zvířátko. A jako každé zvířátko vyhledává věci, které
jsou mu příjemné (sexuje, onanuje, chlastá, nezřízeně žere) a vyhýbá se věcem nepříjemným. Kdo si
tohle nechce přiznat, lže si do vlastní kapsy. Nejsme bohové, i Miss World musí občas na záchod. A
není to poetické. Kadí stejně, jako poslední bezdomovec, který nezajímá ani investigativní novináře. Co
s tím? Nic, přiznat si skutečnou tvář světa, ne tu, kterou chceme vidět. Proč zde popisuji, jak lidé občas
končí? Protože je to tabuizovaná pravda. O zrození člověka se píší sáhodlouhá literární díla. Smrt je
však tabu...

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 21/03/2014 12:17
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_____________________________________

"Jak můžeš napsat lidem tady co potřebují podporu, že bude někdo umírat a scházet jak pes? To ti
přijde lidské?" 

Já nevím, jestli je lidské někomu napsat, že bude umírat jak pes. Je to každopádně pravdivé. Ba, co
kecám, není to vůbec pravdivé! Je to lež, jako věž! Umírat bude mnohem hůř, než pes. Zodpovědný a
milující páníček totiž nechá svého pejska bezbolestně uspat, když už není pro něj jiného východiska.
Člověk často umírá hůř, než to nejposlednější zvíře v lese, o které se nestará žádný páníček. Ve chvíli,
kdy je nejhůř, postarají se predátoři a ukončí zbytečné trápení. Kdo pomůže člověku? Pokud si včas
nepomůže sám... nikdo.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Peťo - 21/03/2014 12:59
_____________________________________

Jirko, Jirko... stále si v stave, že ti chlast dáva viacej ako berie...ale počkaj, ono sa to časom obráti a
potom budeš stáť na rázcestí...ktorou cestou...tak potom sa ozvi, dovtedy sú to iba bohapusté "bláboly"
čo tu vypisuješ...čau :angry:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 21/03/2014 14:00
_____________________________________

Zajisté máš pravdu. Záleží ovšem na věku. Mně je momentálně jednašedesát... takhle užívám alkohol
(bráním se výrazu chlastám) prakticky od vojny, to jest od jednadvaceti let. Já si myslím, že to už nějak
bez té závislosti doklepu do zdárného konce.  :laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 21/03/2014 14:10
_____________________________________

Nedovolím nikomu, aby mi něco bral. Ani chlastu, ani nezřízené žravosti. Pokud překročím určitou
váhovou kategorii, přestanu žrát. Zhnusím se sám sobě. Zhubnu třeba deset kilo. Stejné je to s
chlastem. Pokud začnu mít pocit,že mi víc bere, než dává... přestanu pít. Na čas, samozřejmě. :-)  

Jinak pro kontrolované pití velmi doporučuji alkoholtester. Ovšem dražší, spolehlivý. Ten ukáže člověku,
na čem je, řekne mu nemilosrdnou pravdu. Je třeba stanovit si hranici, za kterou nepůjdu. Třeba 1
promile. To stačí.Důležité je nepropadnout tomu, neožírat se jak prase do bezvědomí. A o tom to podle
mého je.

============================================================================
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Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 21/03/2014 14:53
_____________________________________

JIRKO,JE MI LÍTO TVÉHO KONZUMNÍHO V PODSTATĚ VELICE UBOHÉHO ZPŮSOBU
ŽIVOTA,KTERÝ SIS ZVOLIL A VE KTERÉM SI LIBUJEŠ.JE O NESMÍRNÉM SOBECTVÍ,ZTRÁTĚ
LÁSKY A ÚCTY A BEZNADĚJI.NO,PŘEJU HODNĚ ŠTĚSTÍ!

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 21/03/2014 18:56
_____________________________________

Jenže tak to není, Jano. Zřejmě v rámci sebeobrany mě chcete vidět v takto primitivním světle. Snad
vám to uleví. Nemluvil jsem o konzumním způsobu života. Mluvil jsem o vůli.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 21/03/2014 19:47
_____________________________________

Jirko,celý tvůj projev o něčem napovídá a týká se to především tebe. Tvých myšlenek a názorů.Pro
alkoholika je forma opakujícího se pití velice bolestivou záležitostí.On naopak tuší,že umírá-nejprve
ztrácí lidskost svoji duši-a to velice citlivě vnímá jen nezná jiný způsob života,ztratil naději,propil
veškerou sílu,která by ho zvedla.Je doopravdy bezmocný a trpí opravdu víc než jakékoliv zvíře.Bud´si
přizná svoji porážku alkoholem,aby se mohl zvednout nebo se upije.Alkoholismus se nedá porazit
vlastní vůlí.Je to jako by jsi vlastní vůlí chtěl zahnat svoji sračku.Tvá vůle ti je na ho....Stále hovoříme o
těžké,recidivní a smrtelné nemoci,kterou alkoholismus je.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 21/03/2014 19:58
_____________________________________

Přála bych ti abys neměl tento PROBLÉM.No,to,že brouzdáš po IT právě po těchto stránkách
napovídá,že tomu tak není.ŽE SÁM NAD TÍM PŘEMÝŠLÍŠ A CÍTÍŠ HO.Právě naše pocity jako jediné
nám říkají pravdu takovou,jaká je.Rozum ovládá ego.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Lanička - 21/03/2014 20:38
_____________________________________

Přátelé, Jirka se už tady před časem o něco pokoušel. Nereagovat, jeho to omrzí.
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============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 21/03/2014 20:39
_____________________________________

Jano, není to tak. Prostě prevence. Zajímám se, vzdělávám se. Informuji se dopředu o případných
rizicích. Využívám internet k získání informací. Nemám cukrovku, přesto jsem si pročetl diabetické
fórum. Chci být dopředu informován, abych se případnému problému včas vyhnul. Proto jsem za
poslední měsíc zhubl osm kilo. Místo klobás na snídani jogurt s musli. Chleba nejím vůbec. Oběd
střídmý s omezením příloh, na večeři jednu tmavou housku, k tomu šunku, balkánský sýr,ledový salát.
Jde to. Preventivně. Piju, ale nepřeháním to. Pořídil jsem si alkoholtester, abych znal pravdu a nešel
přes jistou hranici. Nechci abstinovat, ale ani ožírat se. Chci kontrolovaně pít. Ne pro zkázu, pro
potěšení.  :laugh: Je to takový hřích? Já vím, že to není příliš zdravé, ale co je zdravé? Kuřata z Polska?
Vzduch v Ostravě? To mám jako nekuřák a abstinent čekat na Alzheimera, jako moje máma? Děkuji,
nechci.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Danny - 22/03/2014 14:01
_____________________________________

Jirko, 
sám jsi psal, že tě vidíme v primitivním světle, ano sám jsi se definoval! Chlast ti nikdo neveme a hlavně
nebere, tak si chlastej, jak chceš, ale nech druhé řešit co chtějí.Domnívám se, že jsi alkoholik, ale ten
nejneštastnější druh alkáče, který si něco nalhává tak, až tomu sám věří. 
Takže prosím, klidně se prochlastávej třeba až ke smrti, já a věřím, že i ostatní, to ale máme jinak!

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Danny - 22/03/2014 14:11
_____________________________________

Jirko, 
a ještě něco, připadá mi nedůstojné si tady honit triko a dělat machra, že ty dokážeš své chlastání
zastavit.Jana ti to napsala dobře, pokud se navraciš ke chlastu, máš problém, tipuju tě na tzv. kvartála. 
Tady se totiž lidi vzájemně podporují, to neznamená, že si na vše přikyvují, ale vyměňují si názory. Ale
nehrajou si na mistry světa!!!!

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 22/03/2014 16:48
_____________________________________

"ale nech druhé řešit co chtějí." 
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Ale já přece nikomu nic nepředepisuju, ať si dělá každý, co chce. Já jen demokraticky říkám svůj názor,
svůj pohled na věc. Je jasné, že jestli se někdo ožírá "na šrot", neumí se ovládat, pije dokud nespadne
pod stůl, leze ožralý za volant, vyhodili ho kvůli chlastu z práce, rozvádí se s ním manželka, má velký
problém, protože tak se existovat dlouhodobě opravdu nedá.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 22/03/2014 16:57
_____________________________________

"pokud se navraciš ke chlastu, máš problém" 

Tohle je rétorika jak z pera MUDr. Nešpora. Podle něj je alkoholikem každý, kdo pije denně třeba jen
jedno pivo. Také se neustále "navrací k chlastu". No to je přece vyjádření na svěrací kazajku...

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Danny - 22/03/2014 17:30
_____________________________________

Jirko, 
Nešpor je uznávaný odborník na alkoholismus, je mi líto, že si dezeinterpretuješ jeho slova, on netvrdí,
že kdo pije 1 pivo denně, že je alkoholik. Asi máš problém pochopit, co čteš. Myslím, že zde je fakt
marnost diskutovat, viz tvé výroky o svěrací kazajce, to nemá význam komentovat!

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 22/03/2014 18:08
_____________________________________

Nemá cenu s Jirkou diskutovat,nic neví, je možná sám, nebo pije moc, nebo není duševně v pořádku,
vlastně chudák.PAN primař Nešpor by se zasmál, politoval ho.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil petrch - 22/03/2014 19:11
_____________________________________

Hlavně by se s nim vůbec nebavil :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 22/03/2014 19:52
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_____________________________________

NEBYLA JSEM JINÁ.TAKY JSEM MĚLA POKAŽDÉ TU SVOJI PRAVDU A TI,KTEŘÍ NESOUHLASILI
BYLI NEJVĚTŠÍ NEPŘÁTELÉ A PŘESVĚDČOVÁNÍ DRUHÝCH NEBRALO KONCE.TAKY JSEM SI
MYSLELA,ŽE JSEM CHYTRÁ JAK HOV..BYLA JSEM PŘITOM BLBÁ JAK NECKY.MĚLA JSEM SICE
URČITÉ VĚDOMOSTI,OVŠEM O ŽIVOTĚ A  O SOBĚ JSEM NEVĚDĚLA ZHOLA NIC.NEZLOBÍM SE!

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 22/03/2014 20:45
_____________________________________

Nešpor je možná uznávaný odborník, ale také fanatik. Připadá mi jako katolický exorcista.  :laugh: Být
režisérem a točit film na tohle téma, angažuji jej do hlavní role bez váhání. 

Ne Libo, nejsem sám, a nešťastný už vůbec ne. Mám se skvěle. Již nepracuji - nemusím živit žádného
vydřiducha, přitom prachy mám. Chodím si s pejskem po horách, konzumuji. Dnes jsem v rádiu slyšel
definici alkoholismu, která se mi moc líbila: alkoholik je člověk, kterému konzumace alkoholu činí potíže.
Mně nikdy nečinila.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Pavla 7 - 22/03/2014 23:15
_____________________________________

joooo Jirka s hor už vim kde jsme ;) . A také si pamtuji že už řešil pana Nešpora. Jen mi vrtá hlavou proč
i nadále vrací se sem k nám? Pokud brouzdá po fórech a vstřebává informace, poto ví, že už tu byl.
Možná se mu po nás postesklo hm ;). 

Každopádně jsem dnes byla na večeři z kamarádkami a bylo to úžasnéééé. Moc jsem se zasmála,
narvala si pupek véčou a bylo to náramně fajné.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Karel Preisler - 23/03/2014 02:14
_____________________________________

Ahoj Jirko. Já Tvoje názory respektuji, ale opravdu to o čem tu píšeš sem asi nepatří. Pokud to máš s
alkoholem, jídlem...opravdu tak jak to popisuješ, nejsi závislý a špatně se Ti to tu chápe. Mě třeba má
závislost dovedla až do stavu, kdy jsem seděl se střelnou zbraní u spánku a alkohol nade mnou málem
zvítězil. Neuměl jsem jak Ty říkáš kontrolovaně pít. To co tady popisuješ může být pro některé i
nebezpečné. Možná blbě, ale zkusím to opět přirovnat k té cukrovce. Pokud bude mít nějaký můj blízký
cukrovku a budu mu třeba psát email, nebo s ním telefonovat, nebudu mu popisovat svou nedělní
návštěvu cukrárny s detailním výčtem zákusků co jsem snědl. K čemu by mi to bylo. Jen bych mu ublížil.
A proto proč psát lidem kteří nechtějí pít o tom jak piješ. No a co se týče věku. Byl jsem teď na týden v
léčebně a skupina pacientů kteří se tam léčily byla ve věkové kategorii 28 - 63 let. Co dodat. Komu
alkohol dělá problémy, může se s tím pokusit něco udělat v každém věku.
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============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 23/03/2014 08:31
_____________________________________

"Každopádně jsem dnes byla na večeři z kamarádkami a bylo to úžasnéééé. Moc jsem se zasmála,
narvala si pupek véčou a bylo to náramně fajné." 
  
No vidíš, Pavlo 7, tak je to správné, to se mi líbí, člověk si musí udělat taky nějakou radost. Zač by pak
ten život stál? :)  

Nešpora jsem tu neřešil, jen jsem vyjádřil svůj názor směrem k jeho osobě. Vy zase vydřujete názor na
mě, to je v pořádku - nečílím se kvůli tomu, je to demokratické.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 23/03/2014 08:48
_____________________________________

Nevím, proč bys někomu, kdo má cukrovku neměl popisovat v mailu, cos dělal v sobotu? To mu máš
lhát a tvrdit, že ses cpal kyselým zelím místo větrníků, když to není pravda?  :laugh:  

No ale pozvat ho do té cukrárny, to už by bylo trochu netaktní, až cynické, to uznávám. Stejně tak by mě
nenapadlo zvát někoho s těžkou depresí na střelnici, ať si vyzkouší můj nový kanón ráže 45.  :laugh:  
Ale v něčem máš asi pravdu. Těžko chápu, jak se někdo dokáže zrýt do němoty i když dopředu ví, jak
mu bude potom špatně. Vždyť přece v jistém okamžiku pití přestává být příjemné a já nechci aby to
nebylo příjemné. Abych se poblil a druhý den měl hlavu jako střep a nebyl aschopen fungovat. Kdysi
jsem kouřil. 40 denně. Říká se, že nikotinová závislost není o nic lehší, než alkoholová. Bylo mi
pětadvacet a já chrchlal jak tuberák. Ze dne na den jsem přestal. Později, po pár letech jsem si občas
zapálil s kolegou v práci, ale žádné zvláštní potěšení mi to nepřinášelo. Nekouřím dodnes.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 23/03/2014 10:13
_____________________________________

Jirko neznamená že VŠICHNI kdo pijí SE NUTNĚ PROPIJÍ DO NEMOCI zvaná ZÁVISLOST NA
ALKOHOLU.Znám spoustu lidí,kteří si zajdou denně do hospody,dají 2,3,piva a v klidu odejdou
domů.Nedělá jim to žádný problém,nemají s ukončením problém.ŽIJÍ TAK CELÝ ŽIVOT A VYDRŽÍ  JIM
TO.To jsou tzv.PIJÁCI Alkoholik si způsobil PORUCHU OVLÁDÁNÍ SVÉHO PITÍ,KTERÁ MU ZŮSTANE
AŽ DO SMRTI. JE TO NEMOC,KTERÁ HO OVLÁDÁ A JE PROTI NÍ BEZMOCNÝ.Touží pít
kontrolovaně,touží po tom,aby mu alkohol dělal dobře stejně jak tomu bylo ze začátku.OVŠEM
POKAŽDÉ SE JEHO PITÍ VYMKNE Z JEHO KONTROLY.Pije v několika denních tazích ačkoliv
nechce.Není schopen si přiznat že už jeho tělo ani psychika nejsou schopny bez alkoholu
fungovat.Později už nefungují ani s dodaným alkoholem.To značí že se propil do konečné fáze
alkoholismu,do debaklu.Když prošvihne i toto varování začíná celý organismus kolabovat,stejně jako
dochází k nevratným změnám a poškození mozku,kdy už se projevuje alkoholická demence.
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============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 23/03/2014 10:44
_____________________________________

Hmm, je to ale hrozně nespravedlivé k těm lidem. Zřejmě za to ani tak nemůže ten alkohol, jako spíš
genetika. Jak je možné, že někdo může pít celý život, aniž by u něj došlo k závislosti, a někdo do toho
spadne poměrně rychle? Vždyť požívali stejnou drogu. Vím něco o výškové aklimatizace. Deset procent
lidí není schopno se aklimatizovat na výšku. Mohou zemřít už v alpských výškách. Lékaři neví, proč
tomu tak je. Schopnost výškové aklimatizace nelze u nikoho předjímat. Je velmi individuální. Může jít o
špičkového, zdravého sportovce a může mít smůlu. Vím o vynikající skalní lezkyni, která takto zemřela
na "blbém" Kavkaze. Schopnost výškové aklimatizace si musí vyzkoušet každý sám na sobě, jinak
neví... Podobné to bude asi i s tím alkoholem.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil ko.marti - 23/03/2014 12:34
_____________________________________

Přijde mi velice úsměvné, že člověk, který nemá problém s konzumací alkoholu, opakovaně vyhledává a
zapojuje se do diskuzí s tématikou alkoholismus. No tak Jirko, tak si to konečně přiznej ,alkohol tě
začíná ovládat. Přiznáním své bezmoci je prvním  krokem k uzdravení, my tě podpoříme, ale musíš být
upřímný, především sám k sobě a ne si tu hrát na všeználka a rozumbradu tady ti to nikdo nebaští :kiss:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 23/03/2014 12:52
_____________________________________

"alkohol tě začíná ovládat." 

Je zcela logické, že v této rovině mě řada zdejších diskutérů chce vidět. Je to pro ně jednodušší,
stravitelnější. Někdo si drze nasává, ještě se tím chlubí, oni by taky rádi, ale nemůžou. Proč jsem na
těchto stránkách? Protože mě tato problematika zajímá, tak jako mě zajímá mnoho jiných věcí, ne že
bych potřeboval nedejbože pomoc.  :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 23/03/2014 12:54
_____________________________________

Asi bude jistě v hajzlu, a zkouší machrovat, hledá důvod, jak pít kontrolovaně, přestat jistě nechce.

============================================================================
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Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 23/03/2014 15:14
_____________________________________

Líbo,neposuzuju,nesoudím-drž se toho prosím.Jirku chápu,myslí si,že našel způsob a chtěl by nám ho
předat.Ovšem nerozumí celé problematice alkoholismu a ani nemůže v současné situaci.Není
alkoholik,ani nemůže být.Chybí osobní přiznání a přijetí.Znamená to,že je jen běžný piják.To platí pro
něj i pro nás všechny.Já a věřím,že nejen já sama jsem si svůj problém přiznávala několik let,než jsem
si sama na sobě dokázala kdo jsem a kam doopravdy patřím.Patřila jsem tam celou tu dobu-to vidělo
mé okolí,jen já ne!V TOMTO TKVÍ CELÁ ZÁLUDNOST NAŠÍ NEMOCI-BYLI JSME SLEPÍ,HLUŠÍ A
VELICE NAIVNÍ AŽ HLOUPÍ A NEZODPOVĚDNÍ PRÁVĚ SAMI K SOBĚ.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 23/03/2014 15:21
_____________________________________

Čteš jeho příspěvky?Pár takových a tato diskuze se rozpadne.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 23/03/2014 15:39
_____________________________________

Myslíš si,že jsi byla jiná?Jseš si tím jistá?Máš strach o forum?Kde je tvá víra v této chvíli?Nemáš strach
z robota,co tu píše,že to zamoří.Máš strach z pravdy,že ne všichni jsou schopni změny.Ty jsi
spasitel?Často mi tak připadáš.Už přebíráš zodpovědnost tam kde není na místě.Věř a bude ti
dáno.Ovšem nevěř toliko sama sobě,své vůli,svojí moci.Jinak mezi Jirkou a tebou není rozdílu

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil petrch - 23/03/2014 15:44
_____________________________________

myslím, že nerozpadne..proč by mělo.Stačí si přiznat, že Jirka zřejmě není alkoholik, je to pijan (což
není pro okolí o mnoho lepší) a takových je v ČR většina

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 23/03/2014 15:54
_____________________________________

JÁ PŘECE NEBYLA JINÁ!Z PIJANA JSEM SE NARÁZ OCITLA V KONEČNÉ FÁZI.CO SE TÝKÁ
TOHOTO FORA STEJNĚ JAKO SPOL.AA NEVLÁDNE TU NIKDO Z NÁS.CO TU VLÁDNE A CO NÁS
VŠECHNY SPOJUJE JE DUCH UZRAVENÍ A DOKUD TU VLÁDNE ON NENÍ SÍLY NÁS ROZDĚLIT.I
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ZDE NA FORU,STEJNĚ JAKO V AA ZAVÍTAJÍ LIDÉ,KTEŘÍ HLEDAJÍ A TÁPOU,JEŠTĚ NEVÍ,JEŠTĚ
NEJSOU ROZHODNUTÍ,PŘESVĚDČENÍ.ALE NEMÁME PRÁVO JIM BRÁT JEJICH VÁHÁNÍ,NEMÁME
PRÁVO JE NUTIT A PŘESVĚDČOVAT.A UŽ VŮBEC NEMÁME PRÁVO JE JAKKOLIV URÁŽET A
SOUDIT.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 23/03/2014 16:49
_____________________________________

"Asi bude jistě v hajzlu, a zkouší machrovat, hledá důvod, jak pít kontrolovaně, přestat jistě nechce." 

V hajzlu nejsem, píšu z obýváku. Proč bych měl přestávat s něčím, co mi nedělá problémy? To bych
mohl také přestat se sexem, přestat jezdit autem... Zavřít se doma a meditovat o nesmrtelnosti chrousta.
Třeba by mě prohlásili za svatého.  :laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 23/03/2014 16:54
_____________________________________

Jirko,jak jsi na tom s řidičákem jsi nám řekl,že nejezdíš pod vlivem.No a zajímalo by mne jak jsi na tom
se sexem?

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 23/03/2014 16:56
_____________________________________

"Patřila jsem tam celou tu dobu-to vidělo mé okolí,jen já ne!" 

Jenže tohle není můj případ, Jano. Nikdo o mě neví a nikdy nevěděl, že pocucávám. V práci si dokonce
někteří o mně mysleli, že jsem abstinent, protože jsem s alkoholem nikdy problémy neměl. Nezaspával
jsem, nikdy jsem při kontrole nenafoukal, na akce kolektivu jsem nechodil. Právě z důvodu, že
kontrolovatelné pití by vzalo zasvé a nesnáším, když mě někdo do pití nutí, nerad se ožírám. "Dej si,
nebuď srab, vždyť nic nepiješ", to nesnáším.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 23/03/2014 17:04
_____________________________________

"Jirko,jak jsi na tom s řidičákem jsi nám řekl,že nejezdíš pod vlivem.No a zajímalo by mne jak jsi na tom
se sexem?" 
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Jak jsem na tom se sexem? Hmm, se sexem mám docela problém. Ale jinak, než si myslíš. Manželce to
stačí jednou za čas, já bych každý den, s odpovídající partnerkou. :laugh:  Bokovka by se hodila... ale v
mém věku někoho najít? Leda tak kurvu za prachy a na to já nejsem.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 23/03/2014 17:05
_____________________________________

Jirko o mé pití věděl soused.Chodili jsme oba kouřit na chodbu a on si taky rád dal.Neuniklo mu,že jsem
mírně líznutá.A moje chování už napovídalo o tom,že piju i doma(pochopitelně potají)aby děti
nevěděly.Ovšem ony už malé tušily,že mé chování souvisí s obsahem mého hrnečku,z kterého
popíjím.Do práce jsem taky nechodila pod vlivem,taky jsem nepila,když pili ostatní a už vůbec ne na
povel,taky jsem nechodila moc na akce kde pilocelé stádo a ve velkém-raději sama,aby mne NIKDO
NEVIDĚL.No,že ze mne často táhlo-to už je jiná-ALE NIKDO O TOM NEVĚDĚL.nO A JAK S TÍM
SEXEM?

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 23/03/2014 17:08
_____________________________________

MYSLÍM,MÁŠ NA NĚJ VÍC CHUT´POD VLIVEM NEBO JEN POD VLIVEM NEBO KDYŽ NEPIJEŠ?

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 23/03/2014 17:11
_____________________________________

"UŽ VŮBEC NEMÁME PRÁVO JE JAKKOLIV URÁŽET A SOUDIT." 

Klid, Jano. Já nejsem urážlivý. Asi ještě nemám dostatečně vypitý mozek.  :laugh:  

Ale dík za slova zastání.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 23/03/2014 17:16
_____________________________________

JÁ SE NEZASTÁVALA JENOM TEBE ALE I TĚCH,KTEŘÍ BY SE RÁD OZVALI A NAPSALI,ALE MAJÍ
PROZATÍM JEŠTĚ STRACH.

============================================================================
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Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 23/03/2014 17:18
_____________________________________

ALE ODBĚHLI JSME OD TÉMATU.jAK TO JE S TÍM SEXEM U TEBE,

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 23/03/2014 17:30
_____________________________________

Chuť na sex u mě s alkoholem nesouvisí. Stačí když potkám, nebo vidím hezkou ženu, třeba v televizi a
hned mám hříšné myšlenky.  :laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 23/03/2014 17:35
_____________________________________

Odpovědi se asi nedočkám.No nevadí.Pokus si na to odpovědět co eupřímněji ty sám.Možná,že otázka
sexu je u tebe spojena s pitím.Stává se to.Nenaplněná potřeba a vrcholy se hledají jinde.O to hůř to
snáší muži,když se cítí nevyužití,pocit frustrace,sebelítosti....

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 23/03/2014 17:35
_____________________________________

"ALE ODBĚHLI JSME OD TÉMATU.jAK TO JE S TÍM SEXEM U TEBE," 

Koukám, že tě tato otázka nějak podezřele zajímá. :laugh:  Odpověděl jsem před chvílí. Ale vzpomínám
si, že v mládí, tak do třiceti jsem měl při konzumaci větší chuť na sex, než za střízliva. Asi to souviselo s
odbouráním zábran. Dnes už není co odbourávat.  :laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 23/03/2014 17:37
_____________________________________

Jo myšlenky to máme všichni hříšné.Ovšem představy nás odvádějí od reality a ta bývá ČASTO
KRUTÁ.

============================================================================
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Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 23/03/2014 17:37
_____________________________________

"Odpovědi se asi nedočkám" 

Odpověděl jsem dokonce dvakrát.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 23/03/2014 17:39
_____________________________________

"Ovšem představy nás odvádějí od reality a ta bývá ČASTO KRUTÁ." 

Sex je od toho, aby člověk naplňoval své představy. Nebo ne? Budeš sexovat v rozporu se svými
představami?

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 23/03/2014 17:43
_____________________________________

já taky,ale ty si z toho děláš legraci.Může to být tak,jak jsem ti nastínila nebo to může být obráceně není
co odbourávat,představy zůstávají,alkohol jim dodá lesk a kouzlo,po kterém toužíš.Které s manželkou
nejde uskutečnit.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 23/03/2014 17:44
_____________________________________

I když... máš pravdu. Málokomu se poštěstí v manželství naplnit všechny své sexuální představy.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 23/03/2014 17:46
_____________________________________

sex je vždy o dvou lidech.PŘEDSTAVY JSOU KAŽDÉHO JEDNOTLIVĚ.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
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Vložil Jirka - 23/03/2014 17:47
_____________________________________

"já taky,ale ty si z toho děláš legraci.Může to být tak,jak jsem ti nastínila nebo to může být obráceně není
co odbourávat,představy zůstávají,alkohol jim dodá lesk a kouzlo,po kterém toužíš.Které s manželkou
nejde uskutečnit." 

Máš pravdu. Společně vypitá sedminka vína k sexu patří. Jenže tohle nepovažuji za pití.  :laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 23/03/2014 17:48
_____________________________________

TAKŽE ŽIJEŠ PŘEDSTAVAMI I KDYŽ REALITA JE JINÁ.Trápí tě to?

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 23/03/2014 17:50
_____________________________________

"sex je vždy o dvou lidech.PŘEDSTAVY JSOU KAŽDÉHO JEDNOTLIVĚ." 

Jenže pokud ti dva lidé nedokáží jeden druhému své představy alespoň naznačit, není to ono. Sex je o
komunikaci.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 23/03/2014 17:56
_____________________________________

"TAKŽE ŽIJEŠ PŘEDSTAVAMI I KDYŽ REALITA JE JINÁ.Trápí tě to?" 

Nevím, kam se mě to snažíš vmanipulovat,ale víš, co se říká? Kdo ztratil představivost, je mrtvý. Myslíš
si, že každý žije přesně podle svých sexuálních představ? :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 23/03/2014 17:59
_____________________________________

No právě-O KOMUNIKACI!tY KOMUNIKUJEŠ PŘES TUTO BEDNU A MĚL BY JSI KOMUNIKOVAT
PRÁVĚ A PŘEDEVŠÍM SE SVOJÍ MANŽELKOU,POMÁHAT JÍ,ABY SE NECÍTILA UNAVENÁ A
MOHLA S TEBOU SDÍLET VÍCE ČASU!KDYŽ SMRDÍŠ CHLASTEM POMALU KAŽDÝ DEN,TAK SE
CHUDERA NA TO UŽ DÁVNO VYKAŠLALA A MÁ S TEBOU JEN POVINNÝ SEX JEDNOU ZA
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UHERSKÝ ROK.CHÁPEŠ????MÁŠ CO NAPRAVOVAT!

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 23/03/2014 18:02
_____________________________________

TÍM JSEM TĚ NECHTĚLA NAŠTVAT,ALE MLUVÍM ZE SVÉ VLASTNÍ ZKUŠENOSTI.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 23/03/2014 18:13
_____________________________________

Ahá, konečně je šídlo z pytle venku. Kdybych smrděl chlastem, kdybych s ní nekomunikoval, kdyby byla
na všechno sama, dávno by se se mnou rozvedla. Nic o mně nevíš, a soudíš.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 23/03/2014 18:16
_____________________________________

JÁ NESOUDÍM ALE USUZUJU A HLEDÁM.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 23/03/2014 18:24
_____________________________________

Úsudek může někdy klamat a hledání může být zbytečné.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 23/03/2014 18:39
_____________________________________

Víš,žila jsem s člověkem,který měl problém s alkoholem ovšem on si ho nepřiznával ani nepřiznal pro
svoji pýchu.Jak jsem trpěla vedle něj nikdy netušil,nikdy netušil,že jsem ho nenáviděla z hlouby celého
srde.Nikdy netušil,že se už trápím proto,že jsem vedle něj frigidní.Že už hraju jenom nějaké divadlo
at´mám od něj klid.Neopustila jsem ho,protože už jsem trtpěla spoluzávislostí v našem vztahu.Odešla
jsem od něj až když jsem měla strach z toho,že ho jednou zabiju sama.Celou tu dobu byl přesvědčený o
své dokonalosti-ke které měl opravdu hooodně daleko.Až v léčebně jsem pochopila,že můj odchod byl
správný.Jak skončil on?Upil se!Jeho konec byl v Klokočově,kdy byl odkázaný se vším na péči jiných
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lidí.Podotýkám já sama jsem ošetřovatelkou.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 23/03/2014 18:44
_____________________________________

Smutné. Nechtěl bych žít s někým, koho nenávidím, nebo komu nevěřím. O kom bych věděl, že mi lže
do ksichtu, krade prachy z konta, tahá se s jiným... Udělala jsi jistě dobře, jen to asi mělo být dřív.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 23/03/2014 19:11
_____________________________________

Dnes už je to jedno. Odpustila jsem všechno jemu i sobě.Pochopila jsem a porozumněla jeho závislosti
až když jsem si přiznala tu svoji a začala ji také poznávat ze své stránky.Příznaky i projevy jsou stejné i
u mně.Nejvíc to odnesly děti a na to nesmím zapomenout.Ovšem pracovat můžu jen na sobě.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 23/03/2014 19:38
_____________________________________

Nejlepší je, když děti chlastají s rodičema. Tomu se říká harmonická rodina. Všichni non-stop v lihu
čekají na sociální dávky.  :laugh:  
Nevhodný fór, taky fór. Černý humor, no. :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 24/03/2014 15:32
_____________________________________

To by se moc neožraly při vzrůstající tendenci cen.Jsem ráda,že mi odpadly dlouhodobé úvahy o tom co
koupím,co budeme pít nejen na svátky a především návštěvy(největším návštěvníkem jsem byla
já),když přišly,musela jsem pro něco odběhnout.Ale připravená jsem byla pokaždé precizně. B) Ale už
vážně.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 24/03/2014 16:59
_____________________________________
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To ani není vtip, Jirko, děti chlastají i v normálních rodinách s rodiči, nikomu to nepřipadá divné.Přípitky,
Silvestr, narozky......pak se rodina diví!Včera v Tv ukazovali 12, 13 leté feťáky, nejsou pro ně léčebny,
takže s alkoholem to bude u dětí ještě horší, ten je víc tolerovaný všude.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil xxx - 24/03/2014 17:07
_____________________________________

Ten Jiri ma ale IQ...

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 24/03/2014 17:33
_____________________________________

SODOMA GOMORA

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 24/03/2014 17:34
_____________________________________

"Ten Jiri ma ale IQ..." 

Každý z nás má nějaké IQ, xxx. Ty také. Někdo 60, jiný 160... rozdíl lze někdy těžko rozeznat.  :laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 24/03/2014 17:38
_____________________________________

"To ani není vtip, Jirko, děti chlastají i v normálních rodinách s rodiči," 

Máš pravdu, Libo. Tzv. společensky pijí. No nevím, jak na tom budou dnešní děcka, až budou v mém
věku. Asi se ho nedožijí, když začínají s alkoholem tak brzo a tak naprudko.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil filipos - 24/03/2014 19:24
_____________________________________

Neprijde mi vubec vtipny delat si srandicky z detskyho alkoholismu.
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============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 24/03/2014 19:49
_____________________________________

To,že rodiče hodně často tolerují alkohol u mládeže je pravda.Hodně lidí a situovaných, se vůbec
nezajímá, jak jejich děti tráví volné chvíle a s kým.Nemají na to čas,protože je pro ně nejdůležitější jejich
prestiž,jejich práce.Děckám dají peníze a ani je nezajímá jak je jejich potomci využili,za co je
utratili.Stejně jako přivírání očí a nalévání alkohu doma při párty,spol.událostech a pod.Neuvědomují
si,že si hrají s ohněm,který je může spálit.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 24/03/2014 19:54
_____________________________________

Byla jsem v léčebně a žasla nad věkem mladých děvčat.Byly ze všech sociálních vrstev a často
převládala dvojí závislost léky-alkohol,drogy-alkohol.Já mohla být v tu chvíli vděčná za tu svoji jedinou a
poctivě lety propitou.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil ko.marti - 24/03/2014 20:01
_____________________________________

Jo jo, mám maminku alkoholičku a už od mala jsem vnímala alkohol v rodině jako zcela normální věc, už
od raného věku bohužel... Mám teď problém mámě odpustit, sama jsem alkoholička, takže ji v mnohém
chápu a rozumím, jenže...

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil ko.marti - 24/03/2014 20:01
_____________________________________

Jo jo, mám maminku alkoholičku a už od mala jsem vnímala alkohol v rodině jako zcela normální věc, už
od raného věku bohužel... Mám teď problém mámě odpustit, sama jsem alkoholička, takže ji v mnohém
chápu a rozumím, jenže...

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 24/03/2014 20:01
_____________________________________
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Nebylo mým cílem dělat si srandu z dětského alkoholismu. To bylo pouhé konstatování faktu. Čím dřív
kdo začne pít, tím větší riziko vzniku závislosti u něj hrozí. Já jsem začal pravidelněji chodit do hospod
až po vojně. Dnešní děcka chlastají pravidelně i před patnáctým rokem života. A to nemluvím o dalších
drogách, kterým často holdují. Marihuana, extáze, dokonce pervitin, to je přece katastrofa! Kde budou ve
třiceti? V padesáti?

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 24/03/2014 21:30
_____________________________________

Marti,je to těžké ae dá se to zvládnout i když to bolí nebo právě proto,že to bolí je důležité naučit se
odpouštět a pracovat sama na všem tom co jsem nedostávala,co mi bylo upíráno,abys toto mohla právě
ty dát svým dětem.A PŘEDEVŠÍM SE DÁ Z TOHO POUČIT.I TAM JESTLIŽE MÁMA POKRAČIJE V
PITÍ.VIDĚT TU PROGRESIVITU A PŘIZNAT SI,JAKÉ ŠTĚSTÍ SE MI DOSTALO,ŽE JSEM SE Z TOHO
KOLOTOČE DOKÁZALA VYMANIT. 
Ono je nejtěžší na těch mladých závislých,že nemají na čem stavět.Protože ten vrchol a  sešup přichází
velice rychle a příliš brzy,aby mohli učinit sami závěr a získali sami zkušenost.Je pro ně hodně důležité
naučit se převzít zkušenosti těch,kteří je lety pití nasbírali.No a moc to neberou.Jsou mladí a nerozvážní
a končí často sebevraždou.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil ko.marti - 25/03/2014 06:48
_____________________________________

Samozřejmě, že se snažím mámě odpustit, je jediná koho mám...Ale moc se mi to nedaří, chodím do AA
jsem u 4. kroku a prostě se nehnu dál, moc se tím trápím. Děti nechci bojím se že bych jim předala
geny... Sama vím, jak trpím.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 25/03/2014 07:23
_____________________________________

netrap se tím.Pracuješ na tom.4krok je inventura sebe sama máš možnost na to přijít a čím víc o tom
budeš hovořit,tím rychleji se to v tobě srovná.Chce to čas a trpělivost.Mi osobně pomáhá chodit i na Al
Anon a pracovat také na své spoluzávislosti,která se u mne začala projevovat už v dětství.Táta
alkoholik,partner alkoholik-posléze i já totéž.Právě má spoluzávislost mne dostala opět na kolena.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil ko.marti - 25/03/2014 07:29
_____________________________________
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Chodím i na Al Anon, ale prostě jsem v prdeli. Prostě tu osobní inventuru vůbec nerozdýchávám,
poslední dny jen brečím a brečím. Tak snad je to nějaká fáze očištění jinak nevím...

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil petrch - 25/03/2014 08:22
_____________________________________

Marti kdyby jsi chtěla pokecat, rád se s tebou sejdu..Kdyžtak dej vědět, jsem na tom tak nějak,no..kdyt
víš

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 25/03/2014 08:38
_____________________________________

Nenuť se do kroků, trošku zvolni, ono to přejde, uděláš ho, je nejtěžší, znám to, zvládneš ho a moc se ti
uleví.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil ko.marti - 25/03/2014 10:59
_____________________________________

Ano, je to očistec, nejsem prostě schopná odpustit věci, který negativně ovlivnili můj život. Ale hlavu
vzhůru, jedeme dál, žádný smutky, Peťo nemáš lehký období, vím, uvidíme se čtv.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 25/03/2014 11:23
_____________________________________

Marti,nic si z toho nedělej.Je to těžké přiznat si,že jsem naprosto jiná než jsem si myslela,je to těžké
přijmout pravdu sama o sobě a ještě ji zpracovávat a hovořit o ní.Vyplakej všechny bolesti a křivdy,jak si
je uvědomuješ,s tím co s tebou každá z nich udělala.Jenom nepropadni sebelítosti,aby tě nestrhla zpět k
pití.Uvidíš sama kolik místa budeš mít v duši i v srdci,až se všechna bolest vyplaví.ČÍM JE BUDEŠ
CHTÍT NAHRADIT,CO SI ZVOLÍŠ?TO UŽ ZÁLEŽÍ JEN NA TOBĚ.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 25/03/2014 12:58
_____________________________________
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Sponzorka ti jistě pomůže, dělej ten krok pomalu, pomůže hlavně tobě, objevíš úplně neznámé, zjistíš i ,
že bylo jinak, než jsi si myslela.....vypiš si to na papír, pomalu, vždy jen něco.....Komu by se chtělo
přiznávat svou vinu, omlouvat se...ale opravdu je to pak úleva.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil petrch - 25/03/2014 13:58
_____________________________________

Oki, tak se drž.P

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil ko.marti - 25/03/2014 14:22
_____________________________________

Máte pravdu, že udělat osobní inventuru není žádná lahůdka, chce to pořádně si sáhnout do svědomí.
Brrr, dává mi to zabrat, sponzorku mám skvělou, ale moc mi to neulehčuje :) Je tvrdá, na ní nějaký
fňukání neplatí. Krásný den a děkuju za podporu !

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil ko.marti - 25/03/2014 15:44
_____________________________________

teď to vypadá že jsem si šla sem postěžovat(taky že jo:)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 25/03/2014 16:16
_____________________________________

A proč to řešíš?Potřebovala jsi povzbudit i naše porozumnění,abys měla sílu pokračovat.JE DOBŘE,ŽE
JSI TO TU HODILA.INVENTURA JE OPRAVDU HODNĚ SLOŽITÁ A TAKÉ NEBEZPEČNÁ,KDYŽ S NÍ
ČLOVĚK ZŮSTANE NA CHVÍLI SÁM.OPRAVDU HROZÍ SEBELÍTOST V KTERÉ SE MŮŽE BEZ
POMOCI UTOPIT V CHLASTU.Doufám,že ti je lépe.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil ko.marti - 25/03/2014 16:26
_____________________________________

Ano, máš pravdu, potřebovala jsem podporu a vy jste mi ji daly, dnes je mi dobře, díky. Jedu dál:)

 23 / 62



Fórum alkoholik.cz - Alkoholik.cz
Vytvořeno: 2 July, 2025, 20:33

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 25/03/2014 16:56
_____________________________________

Tak to je fajn.To slyším ráda!Kdyby se krize opakovala,písni.Prozatím hledám práci tak jsem teď na PS
často.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil ko.marti - 25/03/2014 17:40
_____________________________________

Pokud si dobře vzpomínám, zmiňovala jsi tu, že  jsi pečovatelka a to je na trhu nedostatkový zboží, proto
věřím, že práci najdeš :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 25/03/2014 18:24
_____________________________________

Ošetřovatelka.Ted´jsem dělala provozní v MŠ.Tak jsem ve formě.Protože uklízet po 50 dětech není
legrace.Ale bylo tam fajn.Tak hledám i úklid ,nebo ve skladě.kdyby to bylo po strarém,tak už jsem ve
starobním a hledám jen brigádu.No,je to realita.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 25/03/2014 23:40
_____________________________________

Tak jsem si trochu početl a musím souhlasit s Janou, ta osobní inventůra není vůbec jednoduchá. Chce
to možná dávku cynismu, které je ovšem schopen člověk, až když má něco odžito. Doba je těžká, zvlášť
pro nějaké citlivky a mladým ani trochu nezávidím. Nevím, co bych si se sebou počal já, kdyby mi nebylo
jednašedesát.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 26/03/2014 04:33
_____________________________________

Jirko, tady je řeč o 4. Kroku AA.

============================================================================
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Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Vlasta - 26/03/2014 07:24
_____________________________________

Prosim vás, strcte nekdo toho Jirku do pytle a hodte do řeky je horsi nez ten automat tady co to zanáší.
Dedek v duchodu nema co delat, najdi si brigadu.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil ko.marti - 26/03/2014 07:32
_____________________________________

Udělat osobní inventuru by měl udělat každý z nás, nehledě na věk, mně k to mu přivedl program Aček,
byla jsem tak pyšná, jak jsem se sebou mohla žít? Nemám vyhráno, ale začala jsem se soustředit i na
lidi kolem mně ,nejsem středobod vesmíru...kurňa to je zjištění. Má osobní pýcha mě málem udusila.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 26/03/2014 07:59
_____________________________________

Ovšm můžeš ji dělat za jediného předpokladu,aby vůbec k něčemu byla.Upřímného doznání pravdy,že
jsem alkoholička a musíš být už nějakou dobu střízlivý.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil ko.marti - 26/03/2014 07:59
_____________________________________

Jen mi prosím poraďte, jak mám vyřešit svůj vztah s mámou, kdykoli za ní jedu, žije v zahraničí, tak
vidím jen nateklý, nepřítomný obličej...Každou návštěvu rozdýchávám pak týden. Nejhorší na tom je, že
ona tvrdí, že je ok, běžně nacházím u ní schovaný flašky vodky, pracovat nemusí, protože má chlapa co
jí živí, ona se jako stará o domácnost .Zatím se ji to daří, ale kde bude za pár let? Mně je 34, mámě 52,
mladá, mohla by cokoli. Ptám se hlavně Líby a Jany, tuším, že mi mohou pomoci...

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 26/03/2014 08:43
_____________________________________

Já bych počkala, až bude střízlivá, řekla jí:Mami mám tě ráda, bojím se o tebe, vím, že piješ,ničíš
se.Alkoholismus je vážná nemoc, zničí tě.Přála bych svým dětem bezva babičku.Nechceš se mnou zajít
na AA-určitě v té zemi, kde žije, jsou-poslechneme si, o čem to je.Pak mamku neřešit.Začne tam třeba
chodit sama, zjistí, že je to anonymní, nemusí se bát prozrazení, nemá známé, je sama...možná se stydí
za svůj problém, neví o alkoholismu nic, bojí se v cizí zemi požádat o pomoc kvůli pití......, klidně jí dej
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můj telefon, já v těch letech končila s pitím také.Moc jí přeji, i tobě, aby našla smysl života, motivaci žít.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil ko.marti - 26/03/2014 09:06
_____________________________________

Ale Líbo, to přesně dělám, obejmu ji a říkám mami proč takhle piješ? Držím ji pevně, aby mi odpověděla,
ale ona prostě nemá problém... Když jsem u ní na návštěvě, každý ráno v 5:00 jsem slyšela jak otvírá
špajzku, zátku vodky a leje...Srdce mě to rvalo. Nejhorší je, že jsem sama alkoholička, jak já jí
rozumím...

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil ko.marti - 26/03/2014 09:10
_____________________________________

Telefon na tebe ji dám, děkuju.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 26/03/2014 11:21
_____________________________________

Neděkuj, normál.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 26/03/2014 11:23
_____________________________________

Já se nejvíc styděla, i bála přiznat to pití dcerám věděly to, ale nechtěla jsem s nimi o tom mluvit.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 26/03/2014 12:14
_____________________________________

Nemá význam se ptát přoč pije.Alkoholik to neví protože si jednotlivé pití zdůvodnuje pokaždé jinak.Máte
obě stejný problém.Proč si nepopovídat o právě o tom?Přistoupit k jejímu problému přijmout její problém
cestu k závislosti,na kterou ona nastoupila a říct jí o svém pití o tom,co pomohlo,pomáhá tobě.Být
upřímná jak nejlépe umíš.Poradit jí svojí zkušeností,kterou jsi získala s pitím i s cestou,kterou jsi pro
sebe našla.Ovšem nesmíš od ní očekávat vůbec nic.Právě to,že očekáváš od ní tě ubíjí.Očekávat
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můžeš jen od sebe příp.od Boha,jestli v NĚJ věříš a to sílu,upřímnost a pochopení.Sama víš,že nemá
vůbec žádný význam s ní mluvit právě ve chvílích,kdy pije.Využít chvíle,kdy je jí z alkoholu zle,nebo se
dostavují abstinenční příznaky,nebo trpí výčitkami z pití.K tomu můžeš využít vlastní intuici,která ti dá
povel k akci.Co tě bolí je také to,že vidíš v mámě nastavené zrcadlo vlastního pití,které jsi ještě nepřijala
za své.můžeš jí nabídnout tyto,ale i jiné stránky,kde se píše o alkoholismu ze života.Dáš jí tím možnost
aspon´o sobě  v klidu zapřemýšlet.A ostatní přenechej Bohu.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 26/03/2014 14:30
_____________________________________

"Dedek v duchodu nema co delat, najdi si brigadu" 

Přijeď za mnou, a já ti dám "dědka", já ti ukážu "dědka", to bys teda mrkala na drát, Vlasto.  :laugh:
Kondici, jakou mám já nemají dvacetiletí klucí. Holt, stará škola. 

Proč bych si měl hledat brigádu? Prachy mám, nejsem odkázán na to, nechat se někým vykořisťovat za
pár šušní. ;)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 26/03/2014 15:00
_____________________________________

Ty jsi ale číslo Jirko :laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 26/03/2014 15:25
_____________________________________

"Ty jsi ale číslo Jirko" 

Děkuji za kompliment, Jano.  :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil ko.marti - 26/03/2014 19:26
_____________________________________

Jirko stále točíš porno a děláš tu snad nábor do sekce !starší! Byl tu takový týpek, nejsi to ty?

============================================================================
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Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 26/03/2014 19:30
_____________________________________

To jsem o něco zase přišla díky koptění se z chlastu.Tady někdo točil porno?Na těch stránkách?A jak?

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Pavla 7 - 26/03/2014 19:37
_____________________________________

Nábor Jani :laugh: , to že by si tě mohl Jiří vybrat za herečku :laugh:  :laugh: , ale já to nečetla takže fákt
nevim.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 26/03/2014 19:44
_____________________________________

PRÁVĚ HLEDÁM PŘIVÝDĚLEK ČI PRÁCI :laugh: OVŠEM SEXEM BYCH SI NEVYDĚLALA ANI NA
JEDNU VEČEŘI V MĚSÍCI.ACH JO,MLÁDÍ V PRD...A NEVYUŽITÉ DÍKY CHLASTU A DO DŮCHODU
DALEKO.JE TO ŽIVOT?JIRKO-KOLIK PLATÍŠ?

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil petrch - 26/03/2014 20:54
_____________________________________

flašku vodky na den :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 26/03/2014 21:23
_____________________________________

"Jirko stále točíš porno a děláš tu snad nábor do sekce !starší!" 

Kurník... to teda valím bulvy.  :laugh:  Ale jinak dík za nápad na podnikatelský záměr. Ale v tomto směru
je asi velká konkurence, porno už nezajímá ani puberťáky. Nevím, co bych tak mohl točit za hnusy,
abych v pornobyznysu uspěl. :laugh:  

Láhev vodky za natáčení? To tak v Rusku, ne?  :laugh: Ale jo, je to super se takhle zasmát, je to lepší,
než se trápit realitou života, kterou nejde změnit.

============================================================================
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Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 26/03/2014 21:30
_____________________________________

"PRÁVĚ HLEDÁM PŘIVÝDĚLEK ČI PRÁCI OVŠEM SEXEM BYCH SI NEVYDĚLALA ANI NA JEDNU
VEČEŘI V MĚSÍCI." 

No jen nech na hlavě, Jano. V televizi byla jednou reportáž o této branži. Prý tam funguje i
sedmdesátiletý pornoherec. Nástroj mu funguje, tak co? Vymysleli mu roli. Jmenuje se: Vilný dědeček. 
:laugh:  
Tak ty bys mohla třeba dělat vilnou babičku. Nebo krutou dominu.  :laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Anoine - 27/03/2014 01:16
_____________________________________

Ctu to tady dost casto a vim proc.Tyto "kecy" se uz ale vazne cist nedaji.Timto se vsem zucastnenym
omlouvam,ale jsou naprosto mimo tema.Nebylo by lepsi otevrit si nekde nejaky chat?

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Anoine - 27/03/2014 01:32
_____________________________________

PetreCh,tva poznamka me "pobavila".Hezky cerny humor;-)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 27/03/2014 04:52
_____________________________________

Také tam nic o alkoholismu nevidím, nějak mně to humorné nepřipadá.Proč nelaškujete soukromě?

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil ko.marti - 27/03/2014 07:44
_____________________________________

Netušila jsem že se toho někdo chytne, dala jsem to jsem na odlehčení...Když jsem si dala do historie
Jirku, tak jsem na to narazila, stejný styl psaní atd. Jestli jsem se někoho dotkla tak se omlouvám.

============================================================================
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Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil petrch - 27/03/2014 09:04
_____________________________________

To je v pořádku :) I alkoholici jsou jenom lidi :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Anoine - 27/03/2014 09:28
_____________________________________

Jirko,pred cca pul rokem tema Privitani(kdo jsem?co jsem?),ze?? 
Ko.marti,to je v pohode,mne ses nedotkla.Jen mi pripada zbytecne bavit se tu nejak dele o "vilnych"
dedeccich a cist dokola,jak nekdo pije s rozumem,nechape alkoholiky a Mudr. Nespora by nejradeji
nekam izoloval.To sem pak nemusim chodit,ztraci to smysl...No nic,uz se radeji do toho dal
nepletu.Hezky den.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 27/03/2014 09:42
_____________________________________

"Mudr. Nespora by nejradeji nekam izoloval." 

Viděl jsem ho jednou v nějakém pořadu, teď už nevím přesně, jestli to bylo se Šípem, nebo s Krausem,
to je jedno, ale působil na mě dojmem duševně postiženého, přinejmenším vyšinutého člověka. Chvílemi
jsem k němu cítil lítost. Jako když někoho vidím na kriplkáře. Fakt, nekecám. 

P.S. Žádné porno jsem nikdy netočil a žádné pornohéérečky nehledal. Je to omyl, zřejmě shoda jmen.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 27/03/2014 10:50
_____________________________________

Jirko,k Tvé úvaze.Já nebyla jiná,také jsem soudila především z toho jak člověk vypadá-tím pádem i
odsuzovala.No,život mne poučil.Dnes se řídím tím tím JAK kdo žije A JAKÝ je,jak se chová.Zevnějšek o
tom vůbec nerozhoduje.Co se týká Nešpora podívala bych se především na VÝSLEDEK JEHO
PRÁCE,JEHO UPŘÍMNÉ SNAHY.Zaslouží si můj obdiv i proto,že se celý život věnuje závislým lidem,že
se na to nevykašlal.Protože je to nevděčná práce,která ubíjí přdevším a proto,že závislot jako taková,je
recidivního a progresivního charakteru

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil ko.marti - 27/03/2014 11:07
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_____________________________________

Pana Nešpora obdivuji jsou za ním 1000 zachráněných životů. Jen hlupák, může mít takový  řeči "j"

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 27/03/2014 13:19
_____________________________________

Usuzovat podle Tv pořadu?Stačí!Pan primář je pokorný, slušný,u nás největší  odborník na závislosti,
váží si ho jiní, lepší, než tento žvanil tady.Jsem ráda, že jsem se v"chytrém" Jirkovi nespletla.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 27/03/2014 14:02
_____________________________________

"Pan primář je pokorný, slušný,u nás největší odborník na závislosti, váží si ho jiní, lepší," 

To ovšem nemusí vůbec odporovat tomu, jaký pocit mám z něj já.Že je to mimoň. Stát s ním v noci sám
na autobusové zastávce, necítil bych se asi nejlíp. :laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Danny - 27/03/2014 17:52
_____________________________________

Jirko, 
už jednou jsem ti psala, aby ses nenavážel do prim.Nešpora, jsi duševní ubožák, IQ pravděpodobně v
pásmu podprůměru. To je jedna možnost, anebo jsi provokatér a máš rozkoš z toho, že prudíš lidi. V
tom případě doporučuju souložit, souložit, souložit! Pak tě to přejde!

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 27/03/2014 18:07
_____________________________________

Danny, klídek.On by zrovna dr.Nešpora potřeboval a moc.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Danny - 27/03/2014 18:36
_____________________________________
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Líbo, 
já vím, že jsem asi neměla psát ta poslední slovesa, ale mě vytočilo i to uvažování a výrazy kriplkára a
tak, už radši na něj nebudu reagovat, své jsem řekla. Přece, když něco nechápe(myslím Nešpora, jeho
image,  vystupování), tak inteligentní člověk tu jinakost zkousne, uvědomí, si, co ta osobnost všecko pro
lidi udělala! A i mezinárodní ohlas, atp.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 27/03/2014 19:43
_____________________________________

"V tom případě doporučuju souložit, souložit, souložit! Pak tě to přejde!" 

Sex je zábava chudých, Danny, my co na to máme si radši vypijeme něco dobrého. Jinak v poho,
nejsem urážlivý, napsal jsem svůj názor na Nešpora, ty jsi mi to oplatila, mimochodem docela vtipně. Asi
budeš mít, narozdíl ode mě hodně vysoké IQ.  :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 27/03/2014 19:48
_____________________________________

"ale mě vytočilo i to uvažování a výrazy kriplkára" 

Možná budeš překvapena, Danny, ale výraz "kriplkára" používají i paraplegici. Dovedou si dělat srandu
sami ze sebe. Jinak by třeba skončili u Nešpora.  :laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Danny - 27/03/2014 20:08
_____________________________________

Jirko, 
tak mi to nedá a reaguju: hodně  nedorozumění asi vzniká touhle písemnou komunikací, já se přiznám,
že výraz kriplkára mě nesedí, ale chápu, že třeba paraplegici místo toho, aby se litovali, tak takto mluví
jakoby z recese. No, ale fórum je o alkoholismu, takže podle Nešpora:"Abstineci zdar!" :laugh:  :laugh: 
:laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 27/03/2014 20:30
_____________________________________

No máme všichni možnost uvědomit si,jak reagujeme,co každého hněvá nejvíc.Jestli to,že má k lkoholu
pozitivní vztah,nebo jeho řeči vnímám jako ohrožující,nebo ho podezírám a beru jako provokatéra.V
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prvním případě-ještě nemám dostatečně zpracovanou svoji závislost a tím vlastně závidím že si dopřává
něco co já nemůžu(což je blbě),V druhém případě to ve mne budí strach(což je taky blbě.)No a v
posledním případě nejsem schopna důvěry,nedůvěřuju a tím se uzavírám nebo je to paranoidní sklon
jako pozůstatek mého pití(což je taky blbě).Myslím blbě pro život,protože podobné budu prožívat i k
druhým a budu tím trpět jenom já sama(což si jako alkoholička,která nechce pít, nemůže vůbec sama k
sobě dovolit).Jediné co mi zbývá se naučit je být tolerantní,brát druhé takové,jací jsou,s tím co chtějí,či
odmítají.Rozhodnutí, jaké jsem vydala za sebe bylo nepít.TOTO JE MÉ.Co dělá či nedělá druhý
člověk,stejně jako co říká mne musí nechat chladnou.TOTO JE JEHO!Jinak za sebe-jsem se včera
opravdu s chutí zasmála i pobavila.Což na těchto stránkách bylo zcela poprvé.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 27/03/2014 20:34
_____________________________________

Náhodou, výraz kriplkára je sice trochu drsný, ale zato vtipný. Ale to ještě nic není. Vzpomínáš, Danny,
na invalidní vozítko Velorex? Slušně se mu říkalo "hadrák". Slyšel jsem ale i drsnější výraz: "pytel na
žebráka". Moc se mi to líbilo. Co ti lidi nevymyslí.  :laugh:  
Já dneska taky skoro abstinuju. Jen dvě piva, byl jsem s pesanem na výletě, chata, do které jsem
vkládal tolik nadějí byla zavřená, tož jsem trochu dehydrovaný.  :laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 27/03/2014 20:43
_____________________________________

"nebo je to paranoidní sklon jako pozůstatek mého pití(což je taky blbě)" 

Nevěš hlavu, Jano. O paranoii se jeden renomovaný psychiatr, mám pocit, že Hoschl vyjádřil v tom
smyslu, že paranoia sice není hezká vlastnost, ale pro život je výhodnější, než přehnaná důvěřivost. Já
se s něčím takovým potýkám také. A sice, že za "každým rohem" vidím podvodníka, zloděje, který mě
chce podvést, ošulit. Jsem hodně nedůvěřivý. Ale jak řekl klasik: to, že je někdo paranoidní ještě
neznamená, že po něm nejdou.  :laugh:  
Jinak, jsem rád, že ses pobavila, i mně to zde připadá jako na zádušní mši, tak jsem chtěl trochu
pobavit. :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 27/03/2014 21:54
_____________________________________

Koukám Danny, že také nejsi "tolerantní"!!A neválíš se smíchy nad tou vtipnou diskuzí.Jak je lehké
někoho urážet, když on o tom vůbec neví, nemůže se bránit.Jé, to je prdel, chááá.

============================================================================

 33 / 62



Fórum alkoholik.cz - Alkoholik.cz
Vytvořeno: 2 July, 2025, 20:33

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Anoine - 27/03/2014 22:29
_____________________________________

Jano,nevím,co z toho,co jsi psala si mám vzít pro sebe.Ale vtipy typu:"Nejlepší je,když děti chlastají s
rodičema" apod. mi prostě na fóru o alkoholismu,při vší toleranci,moc vtipné nepřijdou.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Veru - 27/03/2014 22:41
_____________________________________

Kdyż uż se tak p.Jirko naváżíte do Dr.Nešpora,napište nám co jste pro lidi udělal Vy.Dr.Nešpora jsem
potkala na stanici busu, a fakt jsem se nelekla  ani jsem z toho neměla żádný šok.Prostě pan doktor má
jiné cíle,pomáhá lidem a je světově uznávanou kapacitou.Vy vedete jenom laciné pivní plky.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 28/03/2014 08:37
_____________________________________

Co si mám vzít pro sebe jsem napsala-může to být poučení,že já mám s něčím problém.Je
pravdou,když jsem přestaa pít.Ježila jsem se pro všechno,pro sebemenší prkotinu.Tím jsem ovšem
nejvíce ubližovala sama sobě a druhým(z čehož jsem neměla radost už vůbec,protože jsem to dokázala
přenést právě na ty nejbližšíTomu,kdo mne naježil to bylo srdečně jednou.Naučila jsem se mít sama
sebe ráda a to znamená že si nechci a nebudu ubližovat tak abych podobným způsobem trpěla.Tak
jsem se naučila brát podobné věci z té humorné stránky.Přestala jsem v tom vidět nějaký útok,ale
zdařený,či nevydařený vtip.No a co se týká Jirky-je přesvědčený,že mu pití dělá dobře.Je to stále jeho
věc.No a co z toho vychází je potom vidět na určitých jeho projevech-averze a útik na
odborníky,abstinenci,léčebny přece typické projevy.A tak to beru s klidem,jak to je.Já měla také
výhrady,když jsem pila.A stavěla překážky tam,kde jsem měla hledat pomoc mnohem dřív, než se tak u
mne stalo.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil ko.marti - 28/03/2014 09:31
_____________________________________

Jani, závidím Ti Tvou lehkost bytí, cítím z tebe, že jsi veselej, šťastnej človíček, přijde mi že věkově jsme
opačně, nemůžu se zbavit křeče, nemám radost ze života, vše dělám tak monotonně. Kolem jen šedo a
smutek. Není tohle depka? :laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 28/03/2014 09:56
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_____________________________________

Jsi moudrá žena, Jano. Jestli mi pití dělá dobře? Asi tak, jako devadesáti procentům lidí, kteří pijí, přesto
nejsou alkoholiky. Alkohol, ať chceme, nebo ne, patří do našeho kulturního prostředí od nepaměti. Je
zbytečné tvářit se kvůli tomu pohoršeně. Nebýt alkoholu, 90% kulturních děl by vůbec nevzniklo a to
není z mé hlavy, to řekl specialista na transplantace jater. Bez alkoholu by možná těžký alkoholik
Churchill neubránil Anglii před Hitlerem - abstinentem, vegetariánem.  :laugh:  
Tím samozřejmě nechci nijak alkohol propagovat, nic bych z toho neměl, nikdo mě za to neplatí.  :)  
Kdo chce, ať si pije, kdo nechce, ať abstiuje. Kvůli tomu není nikdo ani lepším, ani horším člověkem. Je
to jeho svobodná volba.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Anoine - 28/03/2014 11:13
_____________________________________

Nebýt alkoholu, 90% kulturních děl by vůbec nevzniklo a to není z mé hlavy, to řekl specialista na
transplantace jater. 
Můžeš mi Jirko říci,který odborník to byl a kde to bylo zveřejněno?To mě docela zajímá.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 28/03/2014 12:30
_____________________________________

Můžu. Je to pár dní co v rádiu byl rozhovor ss specialistou na transplantace jater. Bohužel jméno jsem si
nezapamatoval, možná Středa, nebo Středula, já nevím. Velmi zajímavý rozhovor... Ale to o těch
kulturních dílech už jsem slyšel dřív. Možné to docela je, co umělec, to notorik. Můzu zřejmě přitahují
alkoholové výpary.  :laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Pavla 7 - 28/03/2014 12:40
_____________________________________

Jirko Hitlr byl vegetarián ze udrevotních důvody a bůh ví jak to bylo. Koukám co je psáno to je dáno a
každý všemu věří. 
Alkohol je pro alkoholiky svinstvo a basta. Anstein a spousta jiných Ghándi nepili a to jsou u mne
kapacity  ;) . 
Ti umělci co pili a psali taky špatně dopadli, sice po nich zbyli úžasné díla ale v hlavě meli po celý život
zmatek a to hlavně protože chtěli vynikat. 
Stačí najít sám sebe přirozenou cestou. 
ko.marti - moc ti přeji aby jsi věci nedělala monotoně a začala být šťastná.

============================================================================
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Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 28/03/2014 13:25
_____________________________________

Souhlas, Pavlo 7. S alkoholem je to jako s ohněm. Můžeš při něm zažít romantické chvilky, můžeš
stvořit krásná díla, ale běda, když moc přikládáš. Gándhí, ten pil asi jen vodu z Gangy, Einstein byl
suchar, vědátor, ale co takový Hemingway, Hašek... nebo Hrabal?  
Jasně, první dva předčasně zemřeli, Hemingway se dožil 62 let, Hašek dokonce jen 40 - ten ale pil
opravdu poctivě, chlast nikdy nešidil, ale Hrabal, ten měl tuhý kořínek, dožil se 83 let. Při jeho způsobu
života malý zázrak.  :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 28/03/2014 13:28
_____________________________________

Marti,netlač na pilu.To ,co prožíváš může být spojeno s depresí.Může to být jarní únava.Udělej si něco
dobrého a zdravého.Já miluju zeleninu a zeleninové saláty.Budeš vědět,že jsi něco dobrého udělala pro
své zdraví.Kdyby nepomohlo, tak se nadlábni banánem nebo čokoládou-obojí deprese tlumí.Skus se jít
vychutnat jarního sluníčka.Někde do přírody.Nebo si pust nějakou pěknou hudbu co máš ráda a v klidu
odpočívej.Pokud by ty stavy trvaly dlouho? Bylo by lepší navštívit psychiatra.Jo a co mi pomáhá v
takových chvílích?Jen tak sama si udělat radost.Buď si koupím nějakou drobnost,která se mi líbí.Nebo si
dám voňavou koupel,nebo si zacvičím.No z počátku jsem se v takových chvílích potřebovala především
vybrečet a ulevilo se mi.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 28/03/2014 13:38
_____________________________________

Kdo ví, co by stvořili ti umělci bez pití, nikde není dokázáno, že tvořili jen díky alkoholu.Možná by žili
dodnes.Denně umírají stovky lidí díky alkoholu, nejsou ale celebrity, tak se o nich nemluví.Marti, vše
přejde, těš se na hezké dny.Věř, že budou!

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Veru - 28/03/2014 13:53
_____________________________________

Vy jste Všeználek Dr.Nešpor,Ghándí,Einstein.......ten je makový,ten zase pil jenom vodu,..no a Enstein
byl suchar.Vy jste prostě unikát.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Pavla 7 - 28/03/2014 14:52
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_____________________________________

No já bych se spíš měla vrátit na základku....zopakovat si pravopis....píšu jak mi zobák narostl no :laugh:
 :laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 28/03/2014 15:03
_____________________________________

Pavli to je dobrý taky tak píšu s překlepy :laugh:  
Ovšem já byla taky bohém,když jsem pila.Ty myšlenky,ty nápady,které jsem najednou měla díky
inspirace,kterou byl chlast.Já sama nad sebou žasla jaký jsem génius a dokonalost sama.Hlavu v
oblacích a prdelí jsem se zarývala do hnoje. ;)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 28/03/2014 15:53
_____________________________________

"Denně umírají stovky lidí díky alkoholu," 

Ano. Ale v zájmu objektivity je třeba vidět i druhou stranu mince. Kolik dětí se denně narodí díky
alkoholu. Nebýt chlastu, lidstvo už by nejspíš vyhynulo. Alespoň jeho nemuslimská část  :laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 28/03/2014 15:56
_____________________________________

"Vy jste prostě unikát." 

Jistě. A nejen já. Také vy, Veru, jste unikát. Každý člověk je neopakovatelným unikátem.  :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 28/03/2014 16:00
_____________________________________

"Ty myšlenky,ty nápady,které jsem najednou měla díky inspirace,kterou byl chlast." 

No vidíš to. Pak že ne. Ale nesmí se to přepálit. Chce to tak nanejvýš jednu promili. Pak už člověk píše
většinou blbosti, které druhý den maže. :laugh:

============================================================================
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Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Anoine - 28/03/2014 16:33
_____________________________________

Ty uz mas Jirko hodne nad,ze?

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 28/03/2014 17:18
_____________________________________

Jiříku já jsem skromná děvucha.Ovšem musila jsem mít všeho hodně.Když už tak už at´to stojí za to.A
CO DĚLÁŠ,DĚLEJ POŘÁDNĚ-to mne učili od mala rodiče a já byla velice poslušné děcko.Držela jsem
hubu a krok a jela.Tož,synku říkaš jednu?To by nišlo s takym myslenim.ŽE by se děti rodily právě z
chlastu jsem neslyšela.Kdysy bylo fůra dětí,nebyla telka ani elektrika,chodilo se spat se slepicemi a noci
byly dlouhé.Tož se nedivím.Moje zkušenost sex a alkohol jsou,když jsem pila-tož jsem nemohla protože
pití bylo přednější,když jsem nepila,tož jsem též nemohla bo mi bylo blbě.Když byl náhodou sex tak jsem
ho nepamatovala-bo bylo okno.Když byl chlap a pili jsme na chut´na sex,tak se zalomil a usnul ještě než
k něčemu došlo.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 28/03/2014 17:43
_____________________________________

"Ty uz mas Jirko hodne nad,ze?" 

Schválně jsem si momentálně dýchl do detektoru. Ukázal hodnotu 0,00. Jestli si myslíš, že jsem furt v
lihu, tak se pleteš. Od oběda tu mám rozpité pivo. Už bude asi dost zvětralé.  :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 28/03/2014 17:53
_____________________________________

Tož to je na hovno, Jano. Takhle chlastat nemužeš. To už z toho chlastu nemáš pak žádnou radost. Jak
jsi mohla upřednostnit chlast před sexem? To byl ten chlap tak škaredej?  :laugh: Kurňa, okno. To jsem
měl naposled když se mi brácha ženil. Před chvílí byl v televizi MUDr. Nešpor. Já netvrdím, že je blbý,
že nemá pravdu ohledně alkoholismu. Samozřejmě má. Ale jak říkám, je divný.  :laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 28/03/2014 18:20
_____________________________________
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ŽILA JSEM POCTIVĚ.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 28/03/2014 18:57
_____________________________________

A máš z toho radost, nebo tě to štve.  :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 28/03/2014 19:37
_____________________________________

Víš ani nevím,nějak jsem to přijala.Ale díky minulosti se cítím bohatá na své zkušenosti,které jsem
učinila.Které sice bolely ale jsou k nezaplacení.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 28/03/2014 19:55
_____________________________________

Člověk musí přijmout minulost, co mu jiného zbývá. Přesně tak, i zkušenosti, které bolely jsou k
nezaplacení. Když už nic jiného, dávají alespoň člověku signál, kudy cesta nevede. A to je důležité.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 28/03/2014 20:08
_____________________________________

Celý život je vlastně škola,pořád je co učit se,zkoušky na ostro.Ty na nás čekají s každým
rozhodnutím.Je o pokušení,které odvede od cesty,kterou se kdo vydal.Je svodu- na úkor vlastního
svědomí.Je o podlehnutí a tím i přiznání.Nebo o vítězství nad sebou?Je o pokoře,víře a naději.Stejně
jako o zklamání,které má každého někam posunout,stejně jako naše vlastní bolest.Je o
vztazích,přátelství a lásce.Stejně jako o nenávisti,která nás zabíjí.Celý život,každá událost mne měla
něčemu naučit,něco dát-jen to najít.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 28/03/2014 21:29
_____________________________________

Máš pravdu, celý život je škola života... a když už člověk jakž-takž zmoudří, je vyškolen, obvykle je na
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konci a pak následuje jen smrt. Paradox života. Když člověk zakládá rodinu, začíná žít, měl by být
nejmoudřejší. Opak je pravdou. Ono vlastně, kdyby hned od samého začátku byl obdařen moudrostí,
zkušenostmi které získá později, nikdy by třeba nenašel partnera. Příroda to tak chce, aby v mládí
vítězily hormony nad rozumem.  :)  
Pokoru ano, tu by měl člověk v sobě cítit. Nemusí být rovnou věřící, ale měl by být pokorným, neboť neví
dne ani hodiny... 
Nějakou mimořádnou touhu vítězit sám nad sebou necítím, existují totiž i Pyrrhova vítězství. :) Ale
vlastně, teď tak trochu vítězím, zhubl jsem už asi osm kilo, ale jako boj to nevnímám.  
Pokud jde o nenávist, to je normální lidský cit. Stejně jako láska. Źe by člověk neměl nenávidět, měl by
odpouštět... ono se to lehko řekne. Člověk je bytost nedokonalá, a odpouštět umí jen Bůh. :)
Každopádně spouhlasím, že dlouhodobě se utápět nenávistí, která člověka ničí je nesmysl.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 29/03/2014 04:13
_____________________________________

Fakt nevím, proč vy dva si nepíšete soukromě, myslíte se, že vaše úžasné diskuze zajímají ostatní
alkoholiky?

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 29/03/2014 09:10
_____________________________________

Třeba jo.  :)  Chápeš, mlčící většina.  :laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil ko.marti - 29/03/2014 10:13
_____________________________________

Tady to vypadá na velkou LOVE a to je hezký přeci...Fandím!

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 29/03/2014 10:53
_____________________________________

Přeji jim lásku, ale fakt to na tuto diskuzi nepatří.Už tak je tu málo místa.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
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Vložil Jirka - 29/03/2014 12:26
_____________________________________

No je toto možné? Člověk prohodí pár zdvořilostních vět s dámou, a co z toho hned nevznikne?  :laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil ko.marti - 29/03/2014 13:53
_____________________________________

Jaňulko, tak máš košem...To jsou ti muži, plno tlachu a skutek utek.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 29/03/2014 14:01
_____________________________________

Srandičky, srandičky...  :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 29/03/2014 17:25
_____________________________________

Ta Liba je horší než impotence :laugh: A máme po ptákách :cheer:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 29/03/2014 17:54
_____________________________________

Horší, než abstinence.  :laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 30/03/2014 06:52
_____________________________________

Na sebe se Jano zaměř, když porovnám TP a tuto diskuzi,vidím ty rozdíly. Víš, že nikdo odsud na TP
není.Jsi turistka po léčebnách, teorii, řeči, co máš vést umíš dobře, jsi mazaná.Umíš výborně citově
vydírat další lidi.Všude ti ubližují, napadají, že kradeš, ty "provozní uklizečko"!!Loni jsi ještě na AA
nadávala, a mně, která léta pracuje, slouží v AA, a hodně, napadneš, že jsem se moc v AA nepoučila,
což mně může jen rozesmát.Nazvala jsi mně kamarádkou, kdysi, viděla jsem tě v únoru, něco jsi mně
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řekla, já krátce odpověděla,ani jsem nevěděla, kdo jsi, což za kamarádství nepokládám.Dokud budeš
lhát, sobě, všem, nikdy nepřestaneš pít.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 30/03/2014 09:17
_____________________________________

Líbo děkuji za reakci.Rozlišuju TP a toto forum.V tom máš pravdu.NESOUDÍM ANI NEKRITIZUJI A UŽ
VŮBEC NIKOHO NEURÁŽÍM.A co víc UČÍM SE ODLEHČIT SITUACI TAM,kde překážky jsou
veliké.Nevím,jestli tvoji narážku mám považovat za výsměch,ale cítím za ní tvoji skrytou
agresivitu,útočnost a bojechtivnost.Nejsou toto právě společné znaky našeho alkoholismu?Nebo to je
strach o toto forum?O vlastní pozici?To jsou otázky pro tebe.Jsi v určitých chvílích mnohem víc,než
moje kamarádka a já jsem ti vděčná.UČÍM SE TAKÉ Z TVÝCH CHYB.UČENÍ PRO MNE NIKDY
NEKONČÍ.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil ko.marti - 30/03/2014 09:24
_____________________________________

Ale ženy, přeci by jsme se tu nehádaly. Každá z Vás je něčím výjimečná a nemalou zásluhu tu zde
máte. Pomáháte alkoholikům,  místo proti sobě, spojte síly! Jsme jen lidi, každému někdy ujedou nervy.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 30/03/2014 09:34
_____________________________________

Z VLASTNÍ ZKUŠENOSTI vím,že mi šly hlavoui myšlenky o významu a smyslu mého života,který jsem
svým pitím zcela ztratila.Tudíž toto téma není od věci.Stejně jako umění zasmát se něčemu a už vůbec
ne sama sobě.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Helena - 30/03/2014 13:57
_____________________________________

Dobrý den, 
jsem abstinující alkoholička, která na toto fórum chodí už léta,kdysi jsem i dost přispívala, teď už málo,
ale na problém mezi Libou a Janou bych ráda reagovala. 
Od obou jsem četla řadu příspěvků a naprosto nezávisle tvrdím, že mi daleko více pomohly příspěvky
Liby, které jsou někdy na můj vkus až moc tvrdé, ale jsou ze života.Někdy méně je více,kdo sem chodí
často ví, že Liba napíše třeba jednu větu, ale ta vystihne vše.Věřím jí, i když třeba na AA mám jiný
názor, než ona(nikdy jsem tam nebyla), ale vím, že založila AA ve velkém městě, kde před tím nebyly a
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je mezi nimi velmi vážená a na úkor svého soukromí pomáhá, kde může. 
Pokud jde o Janu, i jám mám pocit, že její krásné texty jsem už někde četla a každý si něco podobného
může přečíst sám. 
Každý si ale udělá obrázek sám, každému vyhovuje něco jiného. 
Nevhodné poznámky typu "horší než impotence,abstinence atd. 
byly vůči Libě netaktní a zbytečné-nezaslouží si to! 
Jinak přeji všem krásné jarní dny. 
Helena

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 30/03/2014 14:25
_____________________________________

Panebože, co to tady čtu? Kvůli tomu, že někdo napíše o někom, že je "horší než impotence", tak se
dotčený urazí natolik, že dotyčného zcela škaredým způsobem pomluví a dehonestuje? Kvůli takové
kravině? Proboha, to nemáš, Libo, už žádnou schopnost nadhledu? Nejsi schopna porozumět
nadsázce? Nejsi schopna si udělat srandu sama ze sebe? Pak je mi líto. Jsi zaživa mrtvá...

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 30/03/2014 16:07
_____________________________________

Jirku, co to meleš?Opět nevíš nic!Pleteš se do všeho, vševěde.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 30/03/2014 17:12
_____________________________________

Nejsem vševěd, Libo. Jak řekl Sokrates: vím, že nic nevím. Tvá reakce na Janu však vyzněla v tom
smyslu, jak jsem popsal.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 30/03/2014 17:31
_____________________________________

Milá Libo.Loni jsem na AA nemohla nadávat ani kdybych chtěla.Neměla jsem přístup k PS.Také jsem
nikdy předtím na AA nenadávala.Co se týká nadávky do manipulantů.Právě ty jsi mne kdysy oslovila
soukromým mailem o urgentní pomoc na tomto foru.Tenkrát,jak jsem později pochopila z celého
vlákna,které jsem si dodatečně v klidu prostudovala se pisatelka dokla AA -A TÍM I TEBE.Bylo to nějaké
téma o depresi a úzkostech.Tenkrát jsem zasáhla zcela nerozvážně,protože jsem ti věřila.Když jsem
zjistila později celou realitu velice jsem toho litovala stejně jako té paní,protože její názory byly naprosto
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správné.No,poučilo mne to důvěřovat můžu, prověřovat nikdy neškodí a od té doby se nehrnu do akce
bez uvážení a už vůbec ne s horkou hlavou.Zatímco já přijala,že uzdravená nebudu nikdy.Že potřebuju
lékaře,neustálé doléčování na základě své víry udržovat pokoru což se učím v AA ale i ve všech
situacích i u všech lidí kolem sebe převádět do praxe.Moje názory už nejsou teorií ale bohužel vlastní
zkušenosti.Jinak využívám řeč kterou mne naučili a že čtu ráda?Byl a je to také jeden z mých koníčků a
zůstane,dokud mi slouží oči.Za svoji práci se nestydím a že se tam kradlo?Mé svědomí je čisté.A jsem
tomu nesmírně ráda,protože stavím především právě na něm.Ty už jsi uzdravená docela!To já byla už
2x mimochodem a stálo mne to opětovné pití.A děkuju učím se právě z těchto a podobných projevů
nejvíc.Hodně štěstí

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 30/03/2014 17:55
_____________________________________

"Ty už jsi uzdravená docela!" 

Pokud se můžu vměšovat... To mě zaujalo. Já si myslím, že alkoholik není nikdy uzdraven docela. Vždy
ten doutnák tam někde doutná... 

Dost mě překvapil včerejší pořad se Šípem. Byl tam spisovatel a cestovatel Formánek. Toho času na
protialkoholním léčení... Prý dostal vycházku, a předvedl tam cvik z léčebny: Antabus ano, alkohol ne. 
:laugh: Docela prča.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 30/03/2014 18:49
_____________________________________

Psala jsi, že se OVA AA smáli, když ti brali děti, nevěřím.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 30/03/2014 19:15
_____________________________________

Helo, ujišťuji tě, že se neurážím,dávno ne, a kvůli Janě už vůbec, jenže mně vadí, jak sobecky zabírají
tak málo místa na této diskuzi, někde někdo by chtěl napsat, požádat o radu, a ty jejich duchaplnosti
mimo téma  každého musí odradit.Nebyla jsem sama, kdo je žádal, aby toho nechali, ne!Janu také už
neřeším, každý si úsudek udělá sám.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 30/03/2014 19:35
_____________________________________
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Nemáš pravdu opět.Nikdy jsem nepsala že se mi proto někdo smál,či vysmíval.Ovšem odtažení,které
samo o sobě mluví o odsuzování bylo prvotním přijetím ,tak ,jak jsem je přijímala tenkrát před víc jak
12lety.I dnes se na ty chvíle dívám stejně,když si je promítám.Toto jsem zaznamenala především u
žen-členek AA.Toto byla má prvotní zkušenost s AA i mojí upřímností tak jak jsem byla schopna.Toto
mne překvapilo a také zklamalo.Jsem tomu ráda,že neodradilo.Dnes se tomu musím smát,celé svojí
naivnosti. 
Jirko,jsi šikulka.Učíš se rychle.To víš,že nikdy nikdo z alkoholiků nebude nikdy vyléčený.Můj mozek je
potvora chtěl by mi to našeptávat,že jsem zdravá a můžu všechno co ti druzí.To už je krůček k pýše a už
je tu krize a ta spustí pití,když si ji hned nepřiznáš a nezačneš řešit.K tomu každý potřebuje svoji Vyšší
moc(Boha) a stále pracovat na vlastní pokoře na základě víry a sám na sobě.Liba už nemusí.Už
vystupuje jako vyléčená.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 30/03/2014 20:05
_____________________________________

Tak mě teď napadla jedna věc, Jano. Jsou tisíce alergií. Alergen může ohrozit život člověka. Působí v
podstatě jako jed. Nepomohlo by alkoholikovi, kdyby alkohol považoval za svůj alergen? Za něco, co jej
může ohrozit na životě? To nevymyslel ani Nešpor.  :laugh: Dám si to patentovat.  :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 30/03/2014 20:11
_____________________________________

Ale ano.Alkoholik trpí v podstatě alergií na alkohol.Je to tak vysvětlované i v Modré knize Anonymních
alkoholiků.Takže k něčemu docházíš.To mám velikou radost. :kiss:  :) No na patent to není Protože ta
kniha vznikla v minulém století

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 30/03/2014 20:56
_____________________________________

Takže jsem objevil Ameriku?  :) No ale stejně jsem dobrý, ne?

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 30/03/2014 20:59
_____________________________________

Je vidno,že ti to v hlavě pracuje dobře.Ameriko.

============================================================================
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Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 31/03/2014 09:12
_____________________________________

Dík. To dělá ten alkohol.  :laugh:  Podporuje invenci. :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Anoine - 31/03/2014 12:15
_____________________________________

No tak hlavne ze vas ten,rado by vtipny,slovni exhibicionismus,uspokojuje.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 31/03/2014 12:38
_____________________________________

Jsou věci, které mě uspokojí víc, Antoine. A chlast teď zrovna nemám na mysli.  :laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jirka - 31/03/2014 12:39
_____________________________________

Anoine. Omluvám se za překlep.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Ja - 29/05/2014 14:20
_____________________________________

Jirka napsal: 
Každý si myslí, že rakovina je tou nejhorší nemocí, na kterou se umírá. Zdaleka není. Třeba taková
CHOPN - chronická obstrukční plicní nedostatečnost. Pomalé udušení zaživa... Není lepší a příjemnější
se předtím uchlastat?  :laugh: 
Jiří,  
ani rakovina ani CHOCHP ani uchľastať sa ale pokojne a vyrovnane odísť! To je odchod! A k tomu ešte
úplne triezvy a s úsmevom na tvári...  B) 

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jiří - 29/05/2014 18:43
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_____________________________________

Píšete, jakobyste už ten "pokojný a vyrovnaný odchod" někdy zažil.  :laugh:  Až budete jednou odcházet
střízlivý, třeba vás bude nakonec štvát ta čistá hlava. Źe nejste navalený, jak motyka. Že jste tu smrt
nerozpustil v opileckém oparu...  :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 29/05/2014 19:05
_____________________________________

Dost husté, radši změňte téma, hoši.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jiří - 29/05/2014 20:18
_____________________________________

I smrt patří k životu.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Ja - 29/05/2014 21:58
_____________________________________

Jiří napsal: 
I smrt patří k životu. 
Je i súčasťou kolobehu zrodov. Dva uzly: zrod a odchod. Prečo mám priestor medzi zabiť práve
závislosťou? Jestvuje aj zmysluplnejšia náplň v krátkom čase súčasnej existencie. Slobodne si volím
triezvosť - alkohol obmedzuje. Lekcie života zahmlieva a deformuje. 

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jiří - 30/05/2014 18:22
_____________________________________

"Lekcie života zahmlieva" 

Život nám dává někdy lekce, které je nejlépe prožít v alkoholovém "zahmlení".  :) Prožívat dnešní dobu
vždy s čistou hlavou, to je poměrně masochistické rozhodnutí. Je to jako trhání osmičky bez umrtvení.
Ale uznávám, že někomu aby přežil nic jiného nezbývá.

============================================================================
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Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 30/05/2014 18:29
_____________________________________

Unést život v jeho pestrosti i bolesti lze jen na základě víry.Jirko,to ostatní je jen oblbování sebe sama.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Ja - 30/05/2014 18:32
_____________________________________

Jiří,  
je to Tvoj názor a náhľad - uži si ho!

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jiří - 30/05/2014 18:54
_____________________________________

Jenže víra nemá se svobodou nic společného. Víra spíš zotročuje, Jano. Svobodný člověk pochybuje. O
světě, o životě, o sobě samém. Věřit znamená poddat se... něčemu, někomu, zbavit se svobody
pochybování. A navíc, kdo věří, bývá často zklamán...  :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 30/05/2014 19:11
_____________________________________

Svoboda je rozhodnutí se svobodně, jestli věřit, nebo ne.S vírou je vše lehčí, to není fanatismus, jen
věřit, že je něco silnějšího, lepšího než já, najdeš pokoru, klid.A co jako tím pitím člověk
vyřeší?Politiku?Lepší život?Svobodu určitě ne.Problémy se mají řešit, neutíkat před nimi k
chlastu.Nevyřeší se nic, jen další průšvihy nastanou.A nesvádět nic zbaběle na dobu, na ostatní, podívat
se na sebe.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 30/05/2014 19:23
_____________________________________

Je to tvůj názor Jirko.Právě že stím mám jinou zkušenost.Víra mne nezotročuje ale osvobozuje.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
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Vložil Ja - 30/05/2014 23:24
_____________________________________

Jiří napsal: 
... Víra spíš zotročuje...  :) 
Jiří,  
zotročuje droga, ktorou je aj alkohol. Viera je Sila!

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jiří - 31/05/2014 09:45
_____________________________________

Tak to pozor. Víra je také droga. A ještě k tomu jaká! Detoxikace je navíc těžší, než u alkoholu. Takřka
nemožná... Přejít z alkoholu na víru, to je jako nahradit jednu drogu jinou.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Ja - 31/05/2014 10:02
_____________________________________

Jiří napsal: 
Tak to pozor. Víra je také droga. A ještě k tomu jaká! Detoxikace je navíc těžší, než u alkoholu. Takřka
nemožná... Přejít z alkoholu na víru, to je jako nahradit jednu drogu jinou. 
Moja droga je potom VIERA v triezvy život - verím, že žijem! Bez opitých koridorov a obmedzení ale
pokojne. 

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 31/05/2014 11:02
_____________________________________

Jiří chce jen opět prudit, lepší bude na něj nereagovat.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil petrch - 31/05/2014 11:54
_____________________________________

Alkoholik má malé množství enzymu v játrech odbourávající aceryldehyd vzniklý právě rozkladem
alkoholu v těle..Bohužel je paradox, že jako protijed funguje sám alkohol.Proto alkoholik m usí pít dál,
aby mu nebylo zle a tím se dostává do čertova kruhu, ze kterého je těžké se dostat

============================================================================
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Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Ja - 31/05/2014 13:08
_____________________________________

Peťo, 
... , a preto asistovaný detox, lebo rozvrat vnútorného prostredia sám nezvládaš.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jiří - 02/06/2014 18:29
_____________________________________

"Jiří chce jen opět prudit, lepší bude na něj nereagovat." 

Jestli na mě někdo chce, nebo nechce reagovat, to je jeho soukromou věcí. S tím pruděním jsi vedle,
Libo. Nechci prudit. Proč bych měl? Nejsem úchyl. Jen si tady tak nějak filozofuju.  :) Prostě uvažuju o
tom, že umírání asi nebude nic moc. Pokud člověk nemá to štěstí, že to s ním sekne najednou.
Postupné umírání s čistou hlavou? Toho bych se docela lekal. Radši být přitom tak našrot, že by mě po
odchodu do nebíčka ihned poslal svatý Petr na záchytku. V případě odchodu do "peklíčka" by pak pan
Lucifer zahájil protialkoholní léčbu.  :laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Ja - 02/06/2014 18:55
_____________________________________

Jiří,  
máš strach len zo smrti alebo je toho viac? 

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jiří - 02/06/2014 20:08
_____________________________________

Smrti se nebojím, smrt není zlá, 
smrt je jen kus života těžkého, 
co strašné je, co zlé je, to umírání je 
kdy smysly střelené v letu padají ze všeho, ze všeho, 
a v rezavém potrubí těla čas hnije jak pomyje, 
by rozložil ruce, oči, nervy a každý sval, 
kterým svět v náruč jsi chytal a miloval, 
smrti se nebojím, smrt není zlá, ve smrti nejsem sám, 
umírání se bojím, kde každý je opuštěn, - a já umírám. 

Jiří Wolker.

============================================================================
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Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jiří - 02/06/2014 20:10
_____________________________________

Kromě umírání se bojím ještě blbců...

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Petra - 02/06/2014 20:48
_____________________________________

Od začátku je mi jasné, že největší strach máš sám ze sebe;-)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jiří - 02/06/2014 21:10
_____________________________________

Lacině vtipné.  :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 02/06/2014 21:49
_____________________________________

Jirko,já jsem byla mrtvá.Nikoliv fyzicky.Má duše byla  mrtvá.Pila jsem abych nic necítila,později jsem pila
protože jsem musela umlčet vlastní svědomí,nakonec jsem pila,protože jsem už alkohol
potřebovala.Nechci se nikdy vrátit do těchto stavů,které jsem nežila.I když utrpení bylo příšerné.Má duše
trpěla,ozývala se,prosila abych přestala v pokračování pití.Já ji neslyšela,nechtěla ani nemohla
slyšet.Přišel zlom.Už nešlo nic,přestala jsem fungovat.Stejně jako moje pití.Nešlo pít,nešlo
nepít-přestat.Zoufalství,šílenství.Toto pochopí jen ten,který to zažil,který měl to štěstí si něco
přiznat.Stejně jako já.Od té doby se smrti nebojím.Nemyslím na ni.Přijala jsem,že jednou zaklepe i u
mých dveří.Je to jediné pravedlivé pro nás všechny.Co mne to naučilo?Žít docela jinak a vážit si života
ale nelpět na ničem.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 03/06/2014 04:27
_____________________________________

Já bych toho chtěla!!Ale jistě netoužím být dement!

============================================================================
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Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Ja - 03/06/2014 04:58
_____________________________________

Jiří napsal: 
Kromě umírání se bojím ještě blbců... 
Tak prepi aj posledné zrkadlo a hlúposti vyhlás moratórium! :dry:  

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil AlaS - 03/06/2014 12:02
_____________________________________

Jiří napsal: 
S tím pruděním jsi vedle, Libo. Nechci prudit. Proč bych měl?  
Já teda nevím, ale jestli cítíte potřebu už přes dvacet stránek vlákna vysvětlovat lidem, kterým alkohol
způsobil třeba i těžké problémy, že jenom něco špatně pochopili, protože Vám osobně to přece žádné
problémy nedělá, tak on to možná někdo trošilinku jako prudění i může vidět. :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jiří - 03/06/2014 12:53
_____________________________________

Jsi inteligentní, kultivovaná žena, Jano. Víš co chceš, a také velmi dobře víš, co nechceš. Klobouk dolů.
Já pososávám, to je fakt. Chutná mi to. Nepřeháním to, nikdy se neopíjím. Přesto jsem natolik
inteligentní, abych dobře věděl, s čím si zahrávám. Proč to tedy dělám? Protože mi to je víceméně
jedno. Víš, ono strašně moc záleží na tom, v jakém věku člověk padne do závislosti. U člověka v
produktivním věku, nedejbůh u ženy, která se má starat o děti je to hotová katastrofa. Ale důchodce?
"Biologický odpad" dnešní tržní společnoti, kterou zajímá jen zisk a peníze? Důchodci to může být
srdečně jedno. Na něco holt zemřít musí. Na cirhózu jater, nebo na Alzheimera? Nalejme si čistého
vína. Co je lepší? Umřít včas, či být společnosti (která mi to bude dávat čím dál, tím víc najevo)na obtíž?
Toť velké dilema, Jano.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 03/06/2014 13:03
_____________________________________

Obtížného důchodce neznám.Ty obtěžuješ na diskuzi, která má pomáhat.O alkoholismu nic nevíš,
přesto se pleteš do tak citlivého problému, taháš sem sex, smrt......

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 03/06/2014 13:19
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_____________________________________

Jirko ono je na každém člověku jak stáří přijme.Taky bych už byla v důchodu,kdyby se neposouvala
hranice.Je pravda,že své roky cítím,stejně jako následky těch prochlastaných let.Často se cítím unavená
k smrti.Ale i přesto mne baví žít.Mám velikou radost,když můžu něco málo za sebe dát
druhým.Útěchu,porozumnění,povzbuzení.Nebo jen tak druhé lidi pohladit svým úsměvem.Nemůžu se
tím cítit jako ty,jako odpad.Stáří je cenné především svojí moudrostí,bohatými zkušenostmi,vnitřní
vyrovnaností ale i láskou.Já z života odejdu-ale toto tu po mne zůstane.Kdyby to bylo jen jediné
semínko-má nesmírnou cenu pro další život.A o tom je má víra.O tom je slovo Bůh.O
klidu,vyrovnanosti,lásce,úctě a vděčnosti.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jiří - 03/06/2014 15:06
_____________________________________

No jo no. Každý to vidíme diametrálně jinak. Tak ať ti tvůj idealistický pohled vydrží co nejdéle, Jano. Ať
potkáš co nejméně lidí, kteří ti připomenou realitu.  :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jiří - 03/06/2014 15:08
_____________________________________

Sex i smrt patří k životu, Libo. Jestli tě mé povídání obtěžuje, nečti jej.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 03/06/2014 15:29
_____________________________________

Žiju v realitě.A to hodně tvrdé Jirko.Bydlím v chráněném bydlení komunity pro alkoholiky-jistota  v
podobě bydlení padla s mojí poslední recidivou-aspon´věřím,že poslední.Mám díky tomu tentokrát taky
dluhy.Mojí prací se pohybuju hodně ve městě.Nemůžu nevidět bezdomovce,žebráky,spoustu
invalidů,hladové seniory,kteří celý život pracovali,ted´nemají co do jíst.Jsem v Brně.Byla jsem vděčná za
polévku s chlebem,které jsem dostávala v Armádě spásy,než mi vůbec naběhly aspon´nějaké
dávky.Vím,že se na samostatné bydlení už asi nezmůžu.Přijala jsem to,a změnila docela svůj žebříček
hodnot.No,a dávám to,co sama dostávám.Zadarmo dostávám,zadarmo dávám-mám z toho radost.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jiří - 03/06/2014 19:05
_____________________________________

Hmm... do takové situace bych se nechtěl dostat. Jsem velmi hrdý člověk. Nikoli arogantní, jen hrdý.
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Určité situace si nedovedu představit. Třeba že bych se dostal do dluhů. Raději bych zemřel, než si
půjčit peníze. Na co nemám, po tom netoužím. Raději žít bez dluhu v maringotce, než zadlužen v
luxusní vile - toť mé krédo. Nežiju si špatně, nežiju v maringotce, ale makám celý život od patnácti let.
Nikdo mi nikdy nic zadarmo nedal. I na ten chlast si musím vydělat.  :laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Ja - 04/06/2014 07:50
_____________________________________

Jiří napsal: 
Hmm... do takové situace bych se nechtěl dostat. Jsem velmi hrdý člověk. Raději bych zemřel...  :laugh: 
Jiří,  
Hurá, do toho!!! ... a je po strachu! ...(zo smrti)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 04/06/2014 08:32
_____________________________________

Myslím si, že ten, kdo už se nyní bojí smrti, musí být pěkný hajzl, bojí se, ví proč.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Ja - 04/06/2014 09:23
_____________________________________

Liba napsal: 
Myslím si, že ten, kdo už se nyní bojí smrti, musí být pěkný hajzl, bojí se, ví proč. 
V absťákoch som umieral na mnoho spôsobov - teraz sa radujem priamo zo Života! B)  

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 04/06/2014 12:57
_____________________________________

Já také si užívám střízlivého života, vážím si ho.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 04/06/2014 14:13
_____________________________________
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Víš,tvoje hrdost-je jen vysoké ego a pýcha,které ti nedovolí přijmout to je zcela zadarmo k mání.A už
vůbec ne něco málo rozdat.Tím něco je opravdová láska,tolerance a cit-je to jeden z darů,který jsme
dostali všichni bez rozdílu do vínku.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Liba - 04/06/2014 15:42
_____________________________________

Něco dávat zadarmo je radost, hlavně, když to pomáhá.To někdo nepochopí nikdy, a je to velký chudák,
i když má velké konto.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jiří - 04/06/2014 19:01
_____________________________________

"Myslím si, že ten, kdo už se nyní bojí smrti, musí být pěkný hajzl, bojí se, ví proč." 

Zřejmě tě natolik irituji, že nečteš pozorně mé příspěvky, Libo. Já jsem NIKDE nepsal, že se bojím smrti.
Spíš naopak. Je mi ukradena. Na životě nelpím. Psal jsem o umírání. Zřejmě tě nezaujala ani básnička
od klasika na toto téma...

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jiří - 04/06/2014 19:05
_____________________________________

"Tím něco je opravdová láska,tolerance a cit-je to jeden z darů,který jsme dostali všichni bez rozdílu do
vínku." 

Svědkyně Jehovova?

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 04/06/2014 19:31
_____________________________________

Nikoliv Jirko-alkoholička.Svědci Jehovovi jsou fanatičtí věřící.Přesvědčeni o tom,že jsou vyvoleni
samotným Bohem jenom oni sami.Odpadlíky od své víry odsuzují.ŽIJÍ VÍROU,ALE AKCEPTUJÍ
PŘEVÁŽNĚ JEN SAMI SEBE.

============================================================================
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Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Anoine - 04/06/2014 19:34
_____________________________________

Jiri,Ty me vzdy "vytocis".Tim svym pristupem,"resenim" si svych problemu,nesouvisejicich s
tematem;planym fylozozofovanim,provokacemi,hloupym,az agresivnim "humorem"...Ale znova opakuji,i
pro Tebe jsou nekde stranky.Porad se se svym lekarem a pokud ho nemas,vyhledej ho.Takhle budes
stale v .......Nekde Te jiste uvitaji a budes moci nekomu pomoct.Stejne tak,jak se o to snazi spousta lidi
tady.A az budes odpovidat,prosim,"vypust" smajliky.Je mi z nich uz zle.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Ja - 04/06/2014 19:34
_____________________________________

Ja napsal: 
Jiří napsal: 
Hmm... do takové situace bych se nechtěl dostat. "Jsem velmi hrdý člověk." "Raději bych zemřel... 
:laugh:" 
Jiří,  
Hurá, do toho!!! ... a je po strachu! ...(zo smrti) 
Jiří,  
hrdosť a pýcha sú rodné sestry - rozpoznáš ich? 
Radšej zomrieš ako sa uskromníš?(...tak hurá, do toho! Sa predveď!) 
Každý nemôže mať všetko... 
Takto prejavuješ *Lásku*, empatiu,(sú)cit?(aj iné vyššie city?) 
"Ľutujem Ťa!Hráš vabank!"(Je to Tvoj život.)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jiří - 06/06/2014 07:37
_____________________________________

Nemusíš mě litovat, "Ja"... není proč. A to ostatní o čem píšeš? To je jen tvá osobní interpretace, tvůj
subjektivní dojem. Neznáš mě, a hodnotit někoho jen na základě několika řádků je vždy ošemetné. To
nedělá ani psychiatr.  :laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Ja - 06/06/2014 10:39
_____________________________________

Jiří napsal: 
Nemusíš mě litovat, "Ja"... není proč. A to ostatní o čem píšeš? To je jen tvá osobní interpretace, tvůj
subjektivní dojem. Neznáš mě, a hodnotit někoho jen na základě několika řádků je vždy ošemetné.
:laugh: 
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Jiří,  
nehodnotím - reagujem na Tvoje myšlienky -> Tebou zvečnené a napasované do slov a viet.  
Ja som "iba" dlhodobo abstinujúci a triezvejúci alkoholik. 
Prezentujem svoj názor a vhľad.  
"Ty si slobodne vyber, čo chceš žiť - Tvoja voľba!" 

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 06/06/2014 12:37
_____________________________________

Ten kdo sám prošel dlouholetou psychoterapí,našel cestu sám k sobě. Porozumí a pochopí velice rychle
problém toho druhého.No sám moc dobře ví,jak to toho druhého zabolí,když do něj píchne.Víš
proč?Protože nebyl jiný,protože tím sám musel projít,aby se mohl aspon´trošku změnit.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jiří - 06/06/2014 19:25
_____________________________________

Klídek. V lednu mi bylo zaplaťbůh jednašedesát, já už to tu nějak doklepu...

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 06/06/2014 19:55
_____________________________________

To je nějaký věk?Podle tvých názorů jsem si myslela,že jsi starý kmet.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jiří - 07/06/2014 14:44
_____________________________________

Dík za kompliment. Nestává se často, aby mi někdo tak lichotil.  :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Ja - 07/06/2014 17:41
_____________________________________

Jiří napsal: 
Dík za kompliment. Nestává se často, aby mi někdo tak lichotil.  :) 
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Jiří,  
do škôlky si už starý a do dôchodku je ďaleko.No a v apatieke vypredané. 
Čo teraz(včuľ) ?... keď Ti už ani chľast nepomáha ? 
Ani z voza, ani na voz.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jiří - 07/06/2014 17:53
_____________________________________

Představ si, "Ja", že dnes ráno jsem se dobře vysr... Co ty na to? Čím mě uzemníš teď? :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 07/06/2014 18:05
_____________________________________

A sám?I to můžeš považovat za úspěch,když si vzpomeneš,že mnozí ani to nemohou sami.Jestli ti to
stačí ke štěstí.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Ja - 07/06/2014 18:13
_____________________________________

Jiří napsal: 
Představ si, "Ja", že dnes ráno jsem se dobře vysr... Co ty na to? Čím mě uzemníš teď? :) 
Uzemni sa sám - pohľadom do zrkadla.  

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 07/06/2014 18:41
_____________________________________

Ja.I když to nebylo ke mně.Co vidím v zrcadle ráno-je rozespalá ženská,kterou umyju,abych se s ní
mohla seznámit.No a večer zase unavenou ženskou,které popřeju dobrou noc.No,byly doby,kdy jsem se
na sebe ani do zrcadla neměla odvahu podívat.Natož se podívat sama do sebe.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jiří - 07/06/2014 18:44
_____________________________________
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"Ja" tě pěkně uzemní, Jano. On už ti to vysvětlí. Před "Ja" neunikneš.  :laugh:

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 07/06/2014 18:58
_____________________________________

Jak víš?Všechno to jsou moje zkušenosti-bohužel.No,uzemňovalo mne tu hodně lidí.Jeden víc,nebo míń
se z toho nepo....No dříve by to bylo jináč.Já tím chtěla říct,že to duchovno cítím v sobě,ale v zrcadle
ještě ne.Za prvé se pokaždé leknu,za druhé potřebuju silnější brýle.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Ja - 07/06/2014 20:27
_____________________________________

Jiří napsal: 
"Ja" tě pěkně uzemní, Jano. On už ti to vysvětlí. Před "Ja" neunikneš.  :laugh: 
Jiří, 
vôbec nechápeš pointu môjho výroku. 

Janke, naopak plne rozumiem. 

Ten výrok,Jiří, Ti mal jemne naznačiť, že si uletel od témy a zmyslu diskusie aj celého fóra, ktorým je
svojpomoc hľadajúcim závislým a spoluzávislým, či DDA; a nie Tvoja defekácia/vyprázdňovanie(!) ani
trolovanie.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Ja - 07/06/2014 20:39
_____________________________________

Jana Mertosová napsal: 
Ja.I když to nebylo ke mně.Co vidím v zrcadle ráno-je rozespalá ženská,kterou umyju,abych se s ní
mohla seznámit.No a večer zase unavenou ženskou,které popřeju dobrou noc.No,byly doby,kdy jsem se
na sebe ani do zrcadla neměla odvahu podívat.Natož se podívat sama do sebe. 
Janka,  
poznám Tvoj príbeh a som rád, že už opäť vesluješ s aj v AA. 
Vhľady do seba poznáš. O nich je zdieľanie. Krok za krokom - vlastným tempom. 

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Jana Mertosová - 08/06/2014 20:15
_____________________________________
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Ja.Děkuji-ono to jinak nejde,když své rozhodnutí člověk vezme smrtelně vážně.Je to na jedné straně
otázka života,na druhé smrti.To,co zůstává je opravdový život jako dar.A tak by to mělo být.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Eva - 22/06/2014 09:40
_____________________________________

Asi si ještě pořádně neviděl, i přez tvůj vysoký věk, co vše alkohol dokáže!! Jinak by jsi tu nemluvil o
tom, že klidně chcípneš na cirhózu...kdyby se Ti to stalo, tak si vzpomeneš, na tento tvůj unikátní
příspěvek, a řekneš si, jak si byl hloupý, že si s tímto fórem pohrdal a bral tuto vážnou nemoc jako něco,
co by si Ty hrdina překonal s úspěchem a v klidu v neskutečných bolestech pomalu ale jistě chcípal ;)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Dana - 17/08/2014 13:18
_____________________________________

Jiří, take nechápu, proč tu jste. Je to jako přihlásit se na forum včelařů a tvrdit, ze nemáte problém s
uhynem vcelstev, kdyz nemáte včely. Snahu pochopit - což by snad mohl byt důvod, jsem nezachytila.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Petr N - 19/08/2014 15:20
_____________________________________

Osobně si myslím, že Jirka to dal do správné kategorie fóra. Nechodí sem jen alkoholici, není web
adiktologické poradny ani AA. V této sekci si lidé mohou klidně psát o tom, jaký alkohol jim chutná, kolik
toho vypili, jaké to mělo následky, atd... 

https://www.youtube.com/watch?v=EpJV6ZCo84c

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Petr N - 08/06/2019 14:17
_____________________________________

Tak dnes 2 x Opat, 2 x Benediktin. 

Na programu jeste 2x Svijansky maz a 2 x Krakonos 12. 

Po 45 dnech super.

============================================================================
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Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil David - 08/06/2019 15:46
_____________________________________

Já včera 7 piv a dva panáky. Chtěl jsem jet na výlet, ale nevstal jsem.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Michal - 08/06/2019 16:04
_____________________________________

Šikulové....

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Petr N - 08/06/2019 16:12
_____________________________________

Škoda, výletu. 
Na dnešek jsem měl naplánované praní a drobný uklid. Zatím funguju tak jak jsem chtěl.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Petr N - 08/06/2019 16:14
_____________________________________

Ano, vím, že jsem šikula. Děkzji za připomenutí.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Michal - 08/06/2019 16:30
_____________________________________

Takže jsi měl v plánu uhrát kanadské body 7 + 2 ? :)

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Petr N - 08/06/2019 16:51
_____________________________________

Michale, 
předpokládám, že dotaz patří Davidovi. 
Osobně napití se jednou za měsíc/dva/čtrnáct dnů nepovažuji za velký poblém. 
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Posledních pár let prostě během podzimu, zimy a jara skoro nepiju a přes léto tak jednou za čtrnáct dnů.

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Michal - 08/06/2019 16:55
_____________________________________

Ano spletl jsem se, kdo co pil. To by asi problém nebyl. Tak ať Ti to kontrolované pití vydrží!

============================================================================

Re: Nevím, co tu furt řešíte...
Vložil Ja - 09/06/2019 10:07
_____________________________________

..."a čože TO zapíjate, junáci??!"  

http://www.rehot.sk/vtipy/23697.jpg

============================================================================
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